
PROTOKÓŁ NR XLI/2010
z sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie

odbytej 29 kwietnia 2010 roku, w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego
w Węgorzynie

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 1630 a zakończyło o godz. 21 15

Nieobecni radni: Wolski Krzysztof, Wolter Marian, Halina Kwiatkowska

Ad 1 a
Przewodnicząca Rady Miejskiej – otwieram XLI sesję Rady Miejskiej w Węgorzynie, witam 
wszystkich przybyłych, bardzo bym prosiła o wyciszenie lub wyłączenie telefonów komórkowych 
aby  nam  nie  przeszkadzały  w  obradach.  Wszyscy  Państwo  dobrze  wiecie   o  wydarzeniach 
ostatnich tygodni i w związku z tym chciałabym abyśmy minutą ciszy uczcili ofiary katastrofy pod 
Smoleńskiem 10 kwietnia 2010 roku bardzo proszę o powstanie. Minuta ciszy. Na podstawie listy 
obecności stwierdzam prawomocność obrad. Przechodzimy do porządku naszej dzisiejszej sesji 
bardzo proszę Pani Burmistrz
(Lista  obecności  radnych  stanowi  załącznik  nr  1,  lista  obecności  sołtysów  stanowi  
załącznik nr 2, do niniejszego protokołu).

Pani Burmistrz – Wysoka Rado ja do porządku sesji proszę o przyjęcie uchwały o zmianach w 
budżecie poprawiony druk nr 5 po pracach komisji 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję czy ktoś z Państwa radnych chciałaby wnieść jakieś 
poprawki? Wnioski może do porządku? Nie widzę. Kto jest za wprowadzeniem poprawionego 
druku nr 5 o który mówiła Pani Burmistrz proszę o podniesienie ręki. 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych, głosowało: 
Za - 12
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Wniosek został przyjęty

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  kto  jest  za  porządkiem  sesji  po  zmianie  proszę  o 
podniesienie ręki 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych, głosowało: 
Za – 12 
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 1
Porządek został przyjęty

PORZĄDEK OBRAD
 XLI sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie 

zwołanej na czwartek 29 kwietnia 2010 roku na godzinę 16 30 
w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Węgorzynie

I.I. Sprawy regulaminowe: 
a) otwarcie posiedzenia, powitanie gości i stwierdzenie quorum
b) przedstawienie porządku sesji
c) przyjęcie protokołu z posiedzenia:
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II.II. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych

III.III. Informacje:
a)a) z działalności Urzędu Miejskiego w roku 2009 – druk nr 1
b)b) informacja z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Węgorzynie w 2009 roku– druk nr 

2
c)c) sprawozdanie z działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej w Węgorzynie za rok 2009– druk 

nr 3
d)d) Burmistrza z działalności między sesjami (ustna)

IV.IV. Podjęcie uchwał w sprawie:
1. zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2010– druk nr 4
2. zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2010– druk nr 5
3. ustalenia  maksymalnej  wartości  dofinansowania  opłat za doskonalenie  nauczycieli  oraz 
ustalenia form kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznane– druk nr 6
4. ustalenia  planu  sieci  publicznych  przedszkoli  i  oddziałów przedszkolnych  w szkołach 
podstawowych prowadzonych przez Gminę Węgorzyno– druk nr 7
5. wprowadzenia Regulaminu korzystania z placów zabaw na terenach będących własnością 
Gminy Węgorzyno– druk nr 8
6. wyrażenia  zgody  na  zbycie  nieruchomości  zabudowanej  budynkiem  gospodarczej 
oznaczonej nr 86 o pow. 0,09 ha położonej w miejscowości Przytoń– druk nr 9
7. wyrażenia zgody na zbycie w formie wieczystego użytkowania nieruchomości gruntowej 
niezabudowanej położonej w obrębie ewidencyjnym nr 1 miasta Węgorzyno oznaczonej nr 
800/1 – druk nr 10
8. wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargu ustnego nieograniczonego nieruchomości 
gruntowej  oznaczonej  numerem 1238/8 położonej  w obrębie  ewidencyjnym nr 1 miasta 
Węgorzyno – druk nr 11
9. skargi dotyczącej działań Burmistrza Węgorzyna– druk nr 12

V.V. 1. Rozpatrzenie Sprawozdania Burmistrza Węgorzyna z wykonania Budżetu Gminy 
Węgorzyno za rok 2008 (Sprawozdanie Radni otrzymali w terminie wcześniejszym).

a) przedstawienie  Uchwały  Nr  XXVI/84/2010  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  sprawie 
wydania opinii dotyczącej Sprawozdanie Burmistrza Węgorzyna z wykonania budżetu za rok 
2009

b) przedstawienie  opinii  stałych  Komisji  Rady  Miejskiej  (wypracowane  na  posiedzeniach 
Komisji) - (druk nr 13 - opinia Komisji Rewizyjnej) 
  

2.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  udzielenia/nie  udzielania  absolutorium Burmistrzowi 
Węgorzyna z tytułu wykonania budżetu za 2009 rok – druk nr 14

a) przedstawienie  wniosku  Komisji  Rewizyjnej  o  udzielenie  absolutorium  Burmistrzowi 
Węgorzyna – druk nr 15

b) przedstawienie Uchwały Nr XLVII/162/2010 Regionalnej  Izby Obrachunkowej w sprawie 
wydania opinii dotyczącej wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w sprawie udzielenia 
absolutorium Burmistrzowi Węgorzyna z tytułu wykonania budżetu za rok 2009 
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VI.VI. Odpowiedzi  na  wnioski  i  zapytania  radnych  oraz  na  interpelacje  zgłoszone  na 
poprzednich sesjach

VII.VII. Informacje Przewodniczącej Rady o działaniach podjętych w okresie międzysesyjnym
VIII.VIII. Wolne wnioski i komunikaty

IX.IX. Zakończenie obrad  
Przewodnicząca Rady Miejskiej – kolejny podpunkt to przyjęcie protokołu z poprzedniego 
posiedzenia  Rady  Miejskiej  i  chciałabym  tutaj  poinformować,  że  związku  z  problemami  ze 
sprzętem komputerowym niestety na dzisiejszą sesję nie udało się przygotować tego protokołu. 
Przechodzimy do interpelacji, wniosków i zapytań radnych. Bardzo proszę Państwa radnych o 
zabieranie głosu. Bardzo proszę radny Mielcarek

Radny Mielcarek – pierwsza taka interpelacja najważniejsza moim zadaniem.. Pani Burmistrz 
zna tego Pana on mieszka na samej górze to jest drugie piętro tam jest mieszkanie bez toalety 
chyba bez wody nawet ten Pan jest chory on już chyba nawet nie daje rady nie mówię już o takich 
rzeczach jak odnoszenie odchodów z wiadrem w dzisiejszych czasach to już nie dopuszczalne,  
nie wiem może na barakach dać mu mieszkanie niech Pani Burmistrz  o tym zadecyduje ja po  
wyborach przypominałem o tym ten temat i szkoda tego Pan ten Pan jest bardzo chory trzeba 
mu jakoś pomóc. Druga interpelacja dotyczy osoby mianowicie Pani Iwona Saczyńska kończy się 
jej  umowa w przedszkolu  a  fajna  Pani  w zeszłym roku  ta  Pani  przyszła  z  Runowa czy  nie 
pamiętam skąd z Sielska fajna Pani rodzice ją chwalą z tego co wiem ta druga Pani wraca z urlopu  
czy ze zwolnienia i ta Pani by została bez pracy na dzień dzisiejszy a szkoda by było bo to taki 
pracownik  którego  w  Przedszkolu  wszyscy  chwalą  i  szkoda  aby  taki  pracownik  poszedł  na 
bezrobocie albo na jeszcze coś gorszego. Następna interpelacja to znowu Orlik przede wszystkim 
pierwsza rzecz zmienić umowy instruktorom na umowy o pracę, bo czy Pan Nowacki czy Pani 
Organka, Pan Kowal to chyba ma umowę o pracę oni świetnie współpracują z młodzieżą w tym 
temacie i z tego co wiem to oni na dzień dzisiejszy szukają inne pracy i gdyby tak się stało, że 
dwóch instruktorów by odeszło to szkoda tego kontaktu tej nauki mało tego, że zmienić umowy 
na umowy o pracę bo chyba maja umowy zlecenie to z tego co wiem na innych Orlikach ta  
wypłata jest ciut większa na przykład w Łobzie, bo oni maja w tej chwili najniższą bo to jakaś 
odpowiedzialność  jest  nadzorują  dzieci  ja  sam  byłem  świadkiem  jak  gonią  delikwentów  z 
papierosami z alkoholem. Następna sprawa Orlik jest taki pomysł żeby  w trakcie meczów Sparty  
zamykać  Orlik  bez  sensu  nikt  nie  powie,  że  ja  jestem  przeciwko  Sparcie  ale  ja  sobie  nie 
wyobrażam żeby tak jak było w poprzednią niedzielę jest godzina 14 czy 15 jest mecz Sparty i  
idzie rodzic z dziećmi  na Orlik bo jest piękna pogoda i nie są wpuszczani bo jest Orlik nie  
czynny bo jest mecz Sparty to jest jakieś nie porozumienie co to za jakieś rządy, że ochrona nie 
ochrona, Burmistrz ja niechęcę być jakiś beszczelny ale co mnie obchodzi, że Sparta gra mecz 
Orlik jest ogólno dostępny i nie ważne czy Sparta gra mecz czy strażacy mają pokaz Orlik musi 
być  otwarty  tym bardziej,  że  jest  piękna  pogoda  to  jest  pomysł  całkowicie  z  kim  bym nie 
rozmawiała to naprawdę pomysł nie do przyjęcia a kto to wymyślił nie mam pojęcia. Kolejna 
interpelacja  Pan Mariusz właściciel  Roosens Betons Mikołajczyk jadąc w stronę Drawska jest 
skręt na Sulice w lewo ten Pan się tam buduje i zaraza przed tym skrętem jest taki zajazd czy  
parking w lesie jadać w stronę Drawska po lewej stronie i tam kiedyś był kontener na śmieci w tej 
chwili go nie ma ale teraz przyjeżdżają ludzie i tam są hałdy śmieci i ten Pan właściciel Roosens 
Beton tak się składa, że to mój znajomy jest przy okazji on sprząta na swój koszt cały czas to  
wywozi ale mówi ile można i on w pewnym momencie powiedziała tak, że on użycza prąd kupi 
kamerę i tak dalej tylko żeby podpiąć monitoring pod ochronę która jest w Węgorzynie chyba 
gmina ma jakąś umowę z ochroną i on wszystko udostępni bezpłatnie tylko żeby się tym zająć  
nawet  będzie  spisywał  numery  rejestracji  i  tak  dalej  żeby  pogonić  trochę  tych  bałaganiarzy. 
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Kolejna sprawa Orlik ma bardzo duże zainteresowanie praktycznie dzień i noc, dzień i noc to nie 
ale do końca gdy jest czynny są zapełnione boiska moja propozycja jest taka bo wiadomo, że 
Orlik jest bezpłatny aby w zimę grudzień, styczeń, luty żeby hala sportowa była bezpłatna i wtedy 
ta młodzież przeniesie się automatycznie na halę a z tego co mam doświadczenie z poprzednich  
lata hala jest płatna i tak powiem dosyć drogo dla dzieci i szkoda bo oni trzy miesiące siedzą w  
domu  a  tak  jak  w  tym  roku  było  śniegu  napadało  tyle  prawie  metr  i  co  przy  takim  
zainteresowaniu  to  tylko  wspierać  a  trzy  miesiące  obciążenia  dla  gminy  koszt  hali  to  Miom 
zdaniem nie jest duży ja nie mówię o roku szkolnym tylko przynajmniej o tych trzech miesiącach 
gdzie jest sroga zima. Kolejna sprawa to na Orliku od miesiąca nie ma prądu nie wiem czy dzisiaj 
jest już czy nie ma Pani Burmistrz od miesiąca nie było prądu 

Pani Burmistrz  - jest usuwana awaria

Radny Mielcarek – ale miesiąc? 

Pani Burmistrz  - tak to jest poważna awaria

Radny Mielcarek – nie przesadzajmy, można awarie robić tydzień gdzie dzień dwa a tydzień to 
już max a tak ściągam jakąś ekipę remontową raz, raz i załatwiony temat a nie miesiąc bez prądu  
troszkę za dużo. Kolejna sprawa dotyczy ulicy Drawskiej mieszkańcy bardzo często skarżą się, że  
są spadki napięć na tej ulicy lub brak jednej fazy ja mogę tylko potwierdzić tą informację bo mam 
sklep na tej ulicy, że tak faktycznie jest nie chciałem tego zgłaszać żeby nie powiedzieli, że radny 
robi sobie ale w ostatnim Czesi te sprawy się tak mocno nasiliły, że mieszkańcy zobowiązali mnie  
do złożenia interpelacji  i tak też czynię i z tego co się zorientowałem to dzwoniłem do Pana 
Tymoszczuka tu nie wchodzą jakieś jednorazowe naprawy tutaj chyba nie gmina a Enea trzeba 
wymienić całkowicie linie. Kolejna interpelacja promenada tym razem poprosili mnie sportowcy i 
nie tylko o wycięcie wszystkich topoli,  które znajdują się  przy boisku na promenadzie  dzisiaj 
większość osób jest alergikami a przy wysiłku fizycznym jeszcze bardziej chorują a jest ich jeszcze 
z  dziesięć  Pan  Makarski  mówi,  że  tylko  hasło  i  tnie  więc  składam  interpelację.  Ostatnia 
interpelacja  dotyczy  Sparty  z  tego  co  się  zorientowałem w sierpniu  kończy  się  koncesja  czy  
licencja na organizowanie tych imprez masowych a kończy się dlatego, że nie ma ogrodzenia nie 
wiem czy w tym roku jeżeli nie skończymy tego ogrodzenia nie dokończymy grodzić tego obiektu 
bo z tego co wiem policja w zeszłym roku dała warunkowo i teraz nie możemy mówić, że kiedyś  
tam zrobimy tylko, że już trzeba to zrobić bo koncesja zostanie zabrana. Dziękuję.

Przewodnicząca Rady Miejskiej –kto jeszcze  z Państwa radnych chciałbym zabrać głos w 
interpelacjach. Bardzo proszę radny Kołodyński

Radny  Kołodyński –  pierwsza  interpelacja  będzie  znak  drogowy  udzielenia  pierwszeństwa 
przejazdu w okolicach osiedlu 40- lecia w ulicy Runowskiej w tej części bliżej komunalki znak 
drogowy tam leży więcej niż tydzień czasu jest przewrócony jest to droga nasza gminna wiec  
należało  by  go  postawić  ponownie  a  bynajmniej  tak  postawić  aby  nikt  go  nie  powinien 
przewrócić może wkopać głębiej bo on jest przewracany przez osiłków. Kolejną interpelacja jest 
zabezpieczenie drogi na promenadzie bo nie całe rok temu zwracałem się do Pani Burmistrz o to 
aby uzupełnić te barierki które są wbudowane na drodze z tego co pamiętam Pani Burmistrz 
powiedziała, że nie zrobi tego a mi się wydaje, że powinno to się zrobić dlatego, że tam spacerują  
mieszkańcy a niektórzy  sobie  urządzają  z tej  drogi jakiś  tor wyścigowy nie raz widziałem jak 
osoby spacerujące nie tylko dorośli ale i dzieci musieli  uciekać przed pojazdami które się tam 
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przetaczają.  Kolejna  interpelacja  dla  mnie  jest  bardzo  gdybym  ja  był  burmistrzem  byłaby 
wstydliwa dlatego, że zgłaszanie interpelacji o ściągnięciu lampek świątecznych z drzewka które 
jest przy ulicy Grunwaldzkiej tutaj przy kościele jak się wchodzi do kościoła po schodkach z tego 
co się dowiadywałem kilka krotnie było to zgłaszane do Urzędu Miejskiego nie będę mówił do 
kogo bo ta osoba znowu powie, że się jego czepiamy jest to mężczyzna zresztą. Kilka krotnie  
było to zgłaszane i do tej pory ozdoby świąteczne wiszą i nie zostały ściągnięte a już mamy maj.  
Bardzo prosiłbym o ściągnięcie bo to jest dla nas ja bym się wstydził mając takiego pracownika. 
Mam pytanie w związku z tym projektem na zakup samochodu dla Straży Pożarnej mam takie 
trzy pytania pierwsze kto zarządza projektem i za ile? Ile kosztuje samochód bo z tego co ja się 
orientuję na pewno nie jest to cena wskazana, że jest to milion złotych to nie jest cena jest to 
zawyżona do granic przyzwoitości i do maksymalnej granic i kto przygotowuje dokumentację i za 
ile?  Czwarta  interpelacja  wynajmujemy tutaj  pomieszczenia  w  piwnicy  dla  TPD mam wielką 
prośbę w imieniu tej części mieszkańców Węgorzyna modli się w kościele na przykład w dniach 
jak tri  dum paschalne czy wielki  piątek żeby zwrócić  uwagę dla  młodzieży  która tam gra na 
instrumentach używając nagłośnienia aby w takich dniach większość węgorzynian przeżywa jakiś 
okres duchowo żeby po prostu nie zakłócać tego porządku w tych dniach a właściwie wtedy 
kiedy się odbywają msze święte jest to bardzo raz że to przeszkadza bo to słychać naprawdę a 
wtedy jest okres całkowitego wyciszenia. Pamiętam jak mieszkańcy Łobza kiedyś był kościół w 
Łobzie tak nieszczęśliwie usadowiony, że po prawej stronie wybudowano restaurację Kosmos a 
po lewej stronie kawiarnie Jubilatka i wtedy jak chciano dopiec chrześcijanom to robiono wtedy 
huczne imprezy. To zdarzenie w Wielki Piątek przypomniało mi tamte lata i wtedy ktoś powinien  
być uprzejmy, że w tym czasie i wyhamować swoje potrzeby. Dziękuję 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, radny Hlib proszę

Radny Hlib – w kwestii  dróg to mam pytanie czy mniej  więcej  orientuje się Pani w kwestii 
naprawy dróg gminnych i powiatowych Runowska została połatana ale prace SA bardzo rozległe  
a wiem, że ekipa Pana Makarskiego jest w tej chwili  na terenie Łobza czy wiemy kiedy będą  
robione nasze? Drugi  temat dróg to jest  skrzyżowanie  drogi wojewódzkiej  z naszą drogą do 
Gardna tam są jakieś dwa słupki po starym znaku prawdopodobnie drogowym zostały i stoją 
tylko  słupki  i  znaku  nie  ma.  Trzeci  temat  już  poruszałem  wcześniej  odnośnie  tablic 
informacyjnych na terenie sołectw. Mamy strażnika który tak naprawdę powinien egzekwować 
wszelkie  maści  reklamodawców  które  rozwieszają  się  nagminnie  po  drzewach  mamy  rok 
wyborczy już praktycznie się zaczęła kampania na prezydenta i pewne rzeczy się pojawią bardzo 
fajna powstała tablica w Runowie wsi koło sklepu tutaj, że tak powiem się należy sołtysowi ukłon 
bo ładnie to wgląda a nie są to aż tak duże pieniądze a są miejsca na wiosce gdzie jest jedna  
tablica  która  jest  w jednej  części  wioski  a  w drugiej  tradycyjne  drzewko  miejsce  jak  ogólnie  
zwyczajowo przyjęte bo jeżeli będzie strażnik konsekwentny w przestrzeganiu prawa to będzie 
miał tyle samo roboty co z naszymi mandatami. Trzeci temat z tego co wiem strażnik kończy  
szkolenia  i  jakieś  dwa tygodnie  ma mieć  takiej  praktyki  z  policją  przydałoby się  w pierwszej 
kolejności dać odpocząć temu fotoradarowi i tak jak tutaj było wspomniane o tych śmieciach i po 
ziemie wszystko było pokryte śniegiem w tej chwili  to jeszcze nie zarosło a już wszystko się  
poodkrywało żeby zwrócił uwagę na tereny wiejskie bo tutaj w miastach to raczej nikt na środku 
chodnika nie wywala śmieci a wioski SA neuralgiczne a przy okazji jest okazja  żeby zobaczyli go  
mieszkańcy i przy okazji  żeby sprawdził kwestię umów na wywożenie koszy bo tak naprawdę 
śmieci wyrzucają ci co wyrzucali. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – radny Kłosiński proszę
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Radny Kłosiński – ja tylko chciałem się zapytać Pani Burmistrz bo kiedyś to zgłaszałem, że 
miejscowości Sulice od Przytoni nie ma od strony Drawska jak jadąc jest Pani Marta mnie tutaj 
zapewniała, że ta tablica będzie postawiona jakoś do tej pory jadę i patrzę po mieście tablice SA 
piękne  postawione  ja  wszystko widzę ale  miejscowości  Sulice  od strony Węgorzyna jadąc na 
Przytoń nie widzę Pani Marto zgłoszę do Pani żeby Pani mi zrobiła ta tablicę 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –kto jeszcze z Państwa radnych chciałby zabrać głos? Bardzo 
proszę radny Kaliciński

Radny Kaliciński – mieszkaniec Runowa wsi zgłosił się do mnie abym złożył interpelację w 
sprawie hydrantów właśnie tam w Runowie jest jeden za Panem Dziadkowskim jak się jedzie na 
Winniki on jest nie czynny a jeden jest przewrócony i tez jest zakorkowany ja tego osobiście nie  
sprawdzałem bo wczoraj o tym rozmawiałem i nie miałem czasu. Dziękuję

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, czy jeszcze Państwo radni maja jakieś interpelacje, 
wnioski lub zapytania? Ja również mam interpelacje wiemy, że zakończyła się umowa z zarządcą 
reprezentowaną przez Panią Janiec mam pytanie odnośnie rozliczenia ze wspólnotami bo różnie 
to  bywa  niektórzy  mogą  mieć  często  są  nie  dopłaty  ale  zdarzają  się  nadpłaty  co  w  takim 
przypadku czy zarządca się rozliczył ze wspólnotami? Czy te nadpłaty przekazał gminie? Gdzie 
teraz  mają  egzekwować  wspólnoty  nadpłaty.  Kolejne  pytanie  mieszkań  komunalnych   na 
Kopernika tego naszego baraku wiem, że barak nie jest ocieplony, nie ma tam termomodernizacji  
i nie ma zaplanowanej termomodernizacji czy wobec tego będzie podłączony do baraku gaz bo 
wiemy, że jeżeli nie są uszczelnione ściany, drzwi, okna, stropy tam akurat nie ma piwnicy ale 
fundamenty czy tam dolne partie budynku to nie ma sensu wchodzić w gaz bo będziemy ocieplać 
tylko powietrze i nikogo nie będzie stać aby zapłacić za pobór tego gazu i związana z gazem 
kolejna interpelacja dotyczy osiedla 40- lecia to w sumie takie pytanie czy jeśli wspólnoty się nie 
zdecydują do termomodernizacji do tego projektu o którym nam tu Pani Burmistrz wcześniej 
mówiła bo na przykład maja pilniejsze potrzeby jak na przykład remont dachu które akurat w tą 
termomodernizację nie wchodzą a mają wspólnoty kapitał remontowy zebrany właśnie na ten cel 
czy  jeśli  nie  będą  chcieli  przystąpić  do tej  termomodernizacji  czy  i  tak  ta  kotłownia  będzie 
przerobiona na gaz bo tak jak wcześniej mówiłam jeśli nie ma termomodernizacji to opalamy 
tylko  powietrze  które  nam  ucieka  szparami  niezaizolowanymi.  Kolejne  dwie  interpelacje  to 
chciałabym oddać głos Panu Stanisławowi Starosiowi, bo nie zdążyłam ich spisać i pewnie jak 
bym zaczęła cos o nich mówić to mogę pomieszać interpelacje będą dotyczyły drogi na Sulice już 
wcześniej  składałam tą interpelację  ale Pan Staros jest na bieżąco i lepiej  przedstawi niż ja i  
bardzo bym prosiła

Pan Stanisław Staros – to odcinek z Drawska jadąc na Sulice tam są straszne dziury i tam jest  
tablice z Drawska na Sulice kilometr są takie koleiny, że tam karetka nie przejedzie w razie jak by 
się coś to Pan radny Kłosiński powiedział, że wkoło przez Węgorzyno to chyba tobie nie zależy 
na życiu tamtędy jest bliżej prawda. Druga sprawa chodzi o wodę z tego co wiem to szwagier ma 
kole w studni. Trzecia sprawa to jest schodek na Kopernika jest bardzo nisko ostatni schodek  
powiedziałaś Pani, że jak będą kłaść chodnik to podnieś schodek a tam można sobie nogę złamać 
a są jeszcze starsi ludzie na baraku i bardzo wysoko jest ten schodek znaczy 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję,  bardzo wiem,  że tutaj  Państwo sołtysi  zgłaszali 
chęć bardzo proszę sołtys Mielna
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Sołtys Korcz – ja w kwestii tego strażnika to takie mam wrażenie, że ten strażnik tylko pilnuje  
Węgorzyna a we wioskach go nie widać mi się wydaje, że powinien po całej gminie bynajmniej w  
Mielnie by trochę zarobił. Jest taka dyskusja, że strażnik narobi tych zdjęć i siada w papiery i ryje 
to nie ma możliwości żeby cos takiego było w innych gmina mają dwie dziewczyny które się tym 
zajmują strażnik przywozi materiał i jedzie dalej 

Pani Burmistrz – ale jeszcze nie ma strażnika nie długo będzie

Sołtys Korcz – jak był to tez go nie było, to nie tak, że jeździe tylko w dni robocze zapłacić  
więcej i niech też w sobotę jeździ, bo w sobotę jest najwięcej piratów a gdyby nawet nie to w  
sobotę  czy  w  niedzielę  niech  jeździ  po  wysypiskach  bo  jest  taka  sytuacja,  że  jest  dużo 
mieszkańców z miasta Szczecina i oni remontują i sprzątają przeważnie w soboty i w niedziele i  
wywożą te śmieci w te dni w tygodniu niech goni piratów a w sobole i niedziele śmieciarzy 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, Pani sołtys z Runowa bardzo proszę

Sołtys Sławska – ja chciałabym aby Pani Burmistrz zobligowała Kolej do sprzątania u nas kosze 
na stacji stoją kosze pełne od zeszłej zimy i jest tyle śmieci, ze praktycznie przejść nie można.  
Teraz ceny za wodę mamy wyższe za m 3  niż za kilowat i jeszcze o co mi chodzi z PUWiS bo 
jeżeli  chodzi  pracownik  i  spisuje  liczniki  to  bym  prosiła  bo  jest  jakiś  harmonogram  niech 
powiesza na tablicach ogłoszeń są ogólnie dostępne kiedy będzie spisywana woda ja miałam taką 
sytuację moja mam ma ponad 80 lat moja mamusia jest w domu sama nikogo nie ma przychodzą 
Panowie czy tam Panie z PUWiS’u biegają po wszystkich piwnicach i babcia o kulach po nich nie 
nadąży niech dadzą ogłoszenie bo następnym razem w ogóle nie zostaną wpuszczeni do domu, 
bo albo szukają usterki czy czegoś nie wiem czego każdy z ans cos ma taka samowola bo oni są z  
PUWiS i  oni  muszą cos sprawdzić,  co sprawdzić  i  jeszcze  jedna sprawa,  która dzisiaj  mi się  
przypomniała mówiono mi od początku i obiecano mi, że będzie uruchomiona studnia na ulicy 
Kolejowej i mieli napisać czy ta woda jest zdatna do picia do dzisiaj nie ma i dzisiaj dziewczyny  
wsadzają kwiaty i trzeba było czymś podlać te kwiaty niestety ta studnia jest nie czynna idzie lato i  
będzie potrzebna w tamtym roku podlewaliśmy ze swoich kranów 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –dziękuję,  kto  z  Państwa  sołtysów  chciałby  zabrać  głos 
bardzo proszę sołtys Runowa

Sołtys Wyciszkiewicz – ja odnośnie tablicy u nas w miejscowości są nieczytelne ze dwie a w 
jednej to w ogóle nie ma i to są te stare tablice i znaki z ograniczeniem prędkości też są w ogóle 
nieczytelne, dziękuję

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, bardzo proszę Pani sołtys Kraśnik

Sołtys Wierzchowska – ja odnośnie skoro Pani sołtys mówiła o studni ja też bym chciała aby ta 
nasza studnia tez uruchomiona została kiedyś była tabliczka, że woda nie zdatna do picia ona w 
tej chwili zniknęła

Przewodnicząca Rady Miejskiej –bardzo proszę Wiceprzewodniczący
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Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  p.  Szymko –  Pani  Burmistrz  ja  mam takie  pytanie 
wszyscy  chyba widzieli  i  słyszeli,  że  strażacy  pracowali  dosyć  intensywnie  czy  ktoś  prowadzi 
statystykę  tych  pożarów,  przyczyny  czy  ktoś  w  ogóle  sprawcę  znalazł,  bo  dużo  jest  takich 
wyjazdów zbędnych wręcz niektórzy mówią, że za pieniądze gdzieś ktoś podpalił kilka metrów 
trawy i już jedzie straż i warto by się nad tym zastanowić a jak się jedzie przez naszą gminę to  
widać wiele wypaleń łąk nie łąk, pastwisk

Sołtys Wyciszkiewicz – moim zdaniem powinno się płacić strażakom tylko za gaszenie jakiś 
budynków a do wypalania nie

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, Pani sołtys

Sołtys Wierzchowska – ja odnośnie dzikich wysypisk bo jest ich coraz więcej 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –nie  widzę  chętnych  uważam,  że  punkt  jest  wyczerpany 
Przechodzimy do informacji pierwsza informacja to z działalności  Urzędu Miejskiego w roku 
2009  bardzo proszę  czy  są  jakieś  pytania  lub  uwagi?  Mi  się  tylko  nasuwa  wniosek,  że  z  tej  
informacji wynika, że pewne stanowiska w naszym Urzędzie zostały jakby rozczłonkowane i z 
jednego powstały dwa albo nawet trzy nie wiem czy to usprawniło pracę ale chyba miało to na  
celu  takie  decyzje  podjęto  i  zwiększono więcej  etatów niż  było i  jeszcze  jedna taka uchwała 
zauważyłam wakat na samodzielnym stanowisku do obsług burmistrza jest to w sekretariacie i  
jest to moja opinia ale uważam, że sekretariat wizytówką gminy i urzędu i tam powinna pracować 
osoba na umowie ponieważ co chwilę  zmiana na  tym stanowisku  powoduje  to,  że  pewnych 
rzeczy się nie wie, nie wie gdzie skierować danego petenta i są niepotrzebne zawirowania w tym 
temacie ale to są tylko opinie i spostrzeżenia jeśli innych nie ma? Proszę Pani Burmistrz

Pani Burmistrz –chciałabym tylko podsumować tą  informację bo jak z treści  wynika jak to 
przeczytali  to jest to bardzo szczegółowy opis pracy urzędu przecież urząd jest najważniejszą 
jednostką w gminie  bo burmistrz wykonuje zadania własne i  zlecone w gminie  przy pomocy 
urzędu i również Rada Miejska więc jest to ważna informacja bo z niej wynika całokształt pracy i  
chciałabym  Państwu  zwrócić  uwagę  na  kilka  rzeczy  a  mianowicie  na  pewno  Państwo 
zauważyliście wzrost etatów w urzędzie i praktycznie jak Pani Przewodnicząca zwróciła uwagę 
ten  wzrost  wynika  z  tego,  że  niektóre  etaty  zostały  podzielone  ja  to  na  komisji  omawiałam 
szczegółowo. Chciałam zwrócić uwagę, że przy wzroście etatów z 31 do 44 wynika przejmowania 
zadań przez gminę i nowe zadania zlecone. Nowe stanowisko to fundusze unijne rozdzieliłam 
konserwatora  i  palacza mamy również bardzo dobrego konserwatora  i  przeszła  Pani  z  Biura 
Obsługi Szkół. W związku z tym, że tych etatów jest więcej to za tym nie idzie wzrost funduszu 
płac. Również chciałam zwrócić uwagę na obsługę radnych cały czas praca Rady Miejskiej i Biura 
Rady  Miejskiej  cały  czas  wzrasta  ilość  uchwał  podejmowanych  co  również  wiąże  się  ze 
zwiększeniem  zadań,  które  kierujemy  do  Rady  Miejskiej  i  za  ubiegły  rok  jest  187  uchwał 
podjętych miałam karteczkę od Pani Sekretarz z rozbiciem na poszczególne uchwały ale gdzieś 
mi się zawieruszyła. Muszę podkreślić pracę w gospodarce gruntami bo tam wykonano najcięższą 
pracę w tym wydziale bo ten wydział za ubiegły rok dał gminie bardzo wysoki dochód ponad 700 
tys. w ubiegłym oku tych aktów notarialnych było 52 czyli widzicie Państwo a sprzedaż lokali  
wyniosła równo 35 również jest to bardzo dużo bo skończyła się uchwała z bonifikatą i bardzo  
dużo wydano decyzji o wycinkę drzew i dużo decyzji wydano dla Enei w związku z przerwaniem 
linii i również było bardzo dużo drzew wycinanych przez rolników. To takie ogóle informacje 
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uważam, że praca urzędu za ubiegły rok tak jak Państwo tu przeczytali była na wysokim poziomie 
i były zadania dobrze wykonywane   

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, przechodzimy do kolejnej informacji na druku nr 2 
jest to informacja z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Węgorzynie w 2009 roku jest z  
nami Pani kierownik OPS i można korzystać z jej wiedzy i doświadczenia bardzo proszę Pani  
kierownik

Pani Halina Jagiełka – ja chciałam tylko dodać wszystkie informacje są tam zawarte a w razie 
jakiś pytań służę pomocą i chciałam dodać bo tego było aż tak dużo więc umknęło mi działanie  
możemy się pochwalić bo to są działania z tych funduszy unijnych z POKL …jest to wszystko na 
gorąco bo zaprojektowane działania mieliśmy już w grudniu ale w związku z tym, że tak upornie  
szło  podpisanie  tych  umów  w  związku  z  tym  umowy  są  podpisane  dopiero  w  kwietniu  a 
chcielibyśmy tą imprezę zrobić więc awansem i na słowo ten teatr nam zaufał, że im zapłacimy a 
zorganizujemy ta imprezę i zapraszam wszystkie dzieci żeby mogły uczestniczyć i być świadkami 
tej fajnej imprezy dziękuję bardzo a jeżeli są pytania to bardzo proszę

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, radny Mazuro proszę

Radny Mazuro –  co  prawda na  komisji  Panią  kierownik,  żeśmy przepytali  dokładnie  ale  ja 
chciałbym aby to było publicznie dopowiedziane a zapytam dodatkowo w roku 2009 wypłacono 
727 dodatków mieszkaniowych ile z tego otrzymali rolnicy? To jest jeden temat i dlaczego tak 
dużo otrzymali? i drugi temat fundusz alimentacyjny w roku 2009 wypłacono 478 465 zł na 1 972 
uprawnionych  do  świadczeń  z  funduszu  alimentacyjnego  i  na  koniec  roku  zostało  nam 
zobowiązanie wymagalne po stronie zobowiązań gminy w kwocie 34 tys. przybliż Pani te dwa 
problemy na sesji

Pani Halina Jagiełka – pierwsze pytanie  rolnicy zero bo dochód rolnika nie jest, nic bo żaden 
rolnik się nie zgłosił a jak kiedyś się zgłosił to był decyzja odmowna bo rolnik zrozumiał, że jego 
dochody duże a przy tym są małe wydatki. Rolnik nie płaci czynszu a dodatek mieszkaniowy 
wychodzi przy niskich dochodach i wysokim czynszu a wydatki rolnika byłby ścieki opłata za 
wodę  i  to  jest  cały  wydatek  a  energia   nie  jest  wydatkiem dochodowym ale  żaden rolnik  z 
przykrością muszę stwierdzić nawet nie wnioskował. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –czyli można powiedzieć, że ustawa sama ich eliminuje

Pani Halina Jagiełka –tak, a fundusz alimentacyjny

Radny Mazuro- bo jest taka duża kwota wypłacona wiadomo dla dzieci ale teraz tak komornicy 
ściągną ile ściągną my May jeszcze zobowiązania wymagalne 34 tys. żeby zapłacić za alimenty za  
tych co nie płacą wytłumacz Pani ile się to będzie jeszcze ciągło

Pani  Halina  Jagiełka –  to  wynika  z  ustawy  są  zadania  zlecone  jeżeli  rodzic  nie  łoży  na 
utrzymanie dziecka to taki rodzic musi ustalić te alimenty i jeżeli nie ma, ustala te alimenty i idzie 
do komornika egzekwować te alimenty i jeżeli nie jest wstanie wyegzekwować od ojca bo on nie  
ma  dochodu  to  on  wystawia  zaświadczenie,  że  jest  egzekucja  bezskuteczna  i  taka  mama 
wierzycielka  czy  wierzyciel  przychodzi  do  nas  i  zostają  przyznawane  alimenty  jest  kryterium 
dochodowe które wynosi 750 na osobę także to jest dość wysokie kryterium dlatego tak dużo 
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osób otrzymuje te alimenty i zgadzam się z tym to jest prawie 2 tys. mieszkańców uprawnionych 
do alimentów i otrzymują te alimenty dziecko do 24 roku życie jak się uczy ma prawo do tych  
alimentów 

Radny Kłosiński- Pani kierownik czy po sprawie założonej o alimenty czy może sobie przyjść i 
powiedzieć, że ojciec nie płaci? 

Pani Halina Jagiełka –nie, nie tu są prawne uregulowania są przyznane alimenty i musi być dwa 
miesiące bez skuteczności i dopiero można iść do komornika i komornik wszczyna egzekucję.  
Jeżeli  jest dochód to komornik prowadzi egzekucje w wysokości  też ustawowej bo nie może 
ściągnąć więcej niż 60% dochodu wysyłaliśmy też każdemu dłużnikowi decyzję o tym jakie ma 
zadłużenie i ile i do kiedy powinien oddać jeżeli nie uczyni tego w ciągu 30 dni to będą tytuły  
egzekucyjne do Urzędu Skarbowego. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –proszę Panie sołtysie

Sołtys Korcz- fajnie się tego wszystkiego słucha ale nie mówimy o najważniejszej sprawie daje się 
zapomogi lumpom, brudasom i alkoholikom powiem dlaczego, to są ludzie którzy nie chcą sami 
sobie pomóc trzeba pomagać tym co chcą coś zrobić a nie tak łatwo dostać pieniądze przepić i z 
głowy znam rodzinę która stara się związać jakoś koniec z końcem coś tam przekraczają  nie 
należy  się  wstaje  o  drugiej  w nocy  jeździe  do pracy  o  15  wraca  wynajmuje  ma 5  dzieci  do 
pilnowania dziecka wynajmuje kobietę i mąż też zarabia psie pieniądze ale zawsze grosz i takim 
ludziom trzeba pomagać bo oni  chcą sobie pomóc a nie  mogą.  Brudasy niech sobie  wezmą 
ścierki wodę i szczotki i mieszkanie wymyją a alkoholików kierować na leczenie nie zgadza się na  
leczenie nie dawać pieniędzy żadnych. Proste nie wspomagać lumpów tylko ludzi którzy chca coś 
zrobić w swoim życiu 

Pani Halina Jagiełka –osobiście zgadzam, się z sołtysem z Mielna ale musimy się kierować 
ustawą i nie możemy robić tak jakby nam podpowiadała wola

 Sołtys  Korcz-wszystko się  zgadza tylko mniejsze  instytucje  jedna czy druga  i  trzecia  razem 
powinni walczyć wyżej żeby to zmienić a nie najlepiej dać pieniążki i  już

Pani Halina Jagiełka –o nie bo krzywdzi nas Pan swoją opinią, bo z tymi ustawami nie możemy 
dyskutować  tylko  je  wykonywać.  W  tych  rodzinach  gdzie  są  marnotrawione  pieniądze  są 
zamieniane na towar a to, że są w towarze to też maja Państwo w informacji ale nie można też 
pozbawić  takiej  osoby  pomocy bo to  co róż  są  unowocześniane  te  ustawy  jest  taki  kontakt  
socjalny to już mamy tą pomoc terapeuty i psychologa i są zawierane kontrakty jeżeli dana osoba 
nie  chce  uczestniczyć  w  terapii  to  my  dziękujemy  z  współpracy  przy  pomocy  i  jeżeli  się  z 
Państwem spotkam w przyszłym roku to będzie ta informacja większa o ten punkt.

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  ja  chciałabym  również  zauważyć  w  tej  informacji  o 
działalności OPS za 2009, że jest tam na str. 28 i informacja o kontrolach jednostki i na uwagę 
zasługuje fakt, że kontrola Zachodniopomorskiego Urzędu Wojewódzkiego, który 16 marca 2009 
roku  przeprowadzał  kontrolę  naszego  OPS  nie  stwierdzono  nieprawidłowości  co  do 
merytorycznej zasadności przyznawania poszczególnych rodzajów świadczeń i w całej informacji  
nie zauważyłam aby jakakolwiek kontrol zarejestrowała jakieś uchybienia, nie prawidłowości a 
przypominam  sobie,  że  wcześniej  na  poprzednich  sesjach  słyszeliśmy  taką  informację  więc 
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dementuje i potwierdzają to dzisiejsze materiały jeśli nie ma pytań do tej informacji przechodzimy 
do kolejnej z działalności miejskiej biblioteki publicznej w Węgorzynie za rok 2009  mamy Panią 
dyrektor na sali i również możemy zadawać pytania. Bardzo proszę radny Kołodyński

Radny Kołodyński – te zbiory są w porównaniu do 2008 rozumiem, Pani dyrektor może warto 
by się pokusić na przyszłość i zestawienia zrobić w formie graficznej bo bardziej są czytelne

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  czy  są  jeszcze  jakieś  pytania  lub  wnioski?  Nie  widzę. 
Przechodzimy do kolejnej informacji Burmistrza z działalności między sesjami. Pani Burmistrza 
proszę

Pani  Burmistrz –Wysoka  Rado  między  sesjami  realizowałam sprawy  związane  z  zadaniami 
własnymi przedstawię  tylko te  ważniejsze  zacznę od inwestycji.  Przede wszystkim złożyliśmy 
wniosek na samochód na OSP w Węgorzynie wartość wniosku 832 854 zł, podpisaliśmy z Panią 
Skarbnik  umowę  na  wykonanie  placów  zabaw realizacja  z  wykonawcą  który  został  wybrany 
termin realizacji od 1 do 20 czerwca zacznie się montaż placów zabaw również podpisaliśmy z 
Panią Skarbnik umowę i został przekazany plac budowy na zadanie przebudowa oczyszczalni 
ścieków  i  budowa  przepompowni  w  ulicy  Runowskiej  również  otrzymałam  już  projekt 
budowlany na rozbudowę  sieci wodociągowej dla miejscowości Cieszyno i chcę złożyć wniosek 
do programu PROW termin składania wniosków jest do 15 maja możemy dostać z PROW na 
rozbudowę sieci wodociągowej w Cieszynie 75% dotacji tutaj jest mapa na której jest pokazane 
jak jest zaplanowana sieć wodociągowa w miejscowości Cieszyno chodzi o tereny rekreacyjne, 
które są podzielone i sprzedane na działki letniskowe. Cały czas trwa gazyfikacja gminy i cały czas 
są odtwarzane chodniki po instalacji gazowej odtwarzanie chodników i tych terenów gdzie idzie  
instalacja gazowa wykonuje ZUK na podstawie umowy z firmą z Torunia. Zrobiła również wizję  
lokalną  z udziałem Zarządem Dróg Powiatowych w Łobzie  oraz PUWiS Nowogard na ulicy  
Runowskiej,  która  to będzie  w tym roku  przebudowywana  i  ustaliliśmy zadania  jakie  jeszcze 
należy wykonać w ramach tej przebudowy drogi które zadania przyjął na siebie ZDP, gmina, 
PUWiS wiąże się to proszę Państwa z dodatkowymi miejscami postojowymi jeszcze z wycinką 
drzew  jak  zauważyli  Państwo  drzewa  są  już  na  Runowskiej  oznakowane   do  wycięcia  cała 
Runowska  i  cała  Węgrzyńska.  Zrobiłam  wizję  lokalną  na  ulicy  Kościuszki  wiąże  się  to  z 
podpisanym porozumieniem z Zarządem Dróg w związku z tym, że gazownicy już weszli w ulicę  
Kościuszki jest tam przełożenie chodników po jednej i po drugiej stronie i tutaj z dyrektorem 
Biernackim ustaliłam, że przebudujemy ten odcinek koło przedszkola i zamiast chodnika zrobimy 
miejsca  postojowe  dla  rodziców którzy  przywożą  dzieci  do przedszkola  to  będzie  w ramach 
wspólnych. Dokonałam uzgodnień z ZDW w Koszalinie chodzi o dalszy ciąg chodników w ulicy 
Grunwaldzkiej i tutaj na odcinku przy pomniku żołnierza i dalszy ciąg barierek skorygowanych 
barierki w ulicy Kościuszki. Jest również ustalone z ZDW Koszalin, że jak ruszy przebudowa 
Runowskiej  to  oni  zrobią  nowy  asfalt  na  skrzyżowaniu  tutaj  przy  banku  także  wjazd  plus 
Runowska  będzie  nowy  dywanik  asfaltowy.  W  związku  z  gazyfikacja  gminy  zrobiłam  tutaj 
spotkanie  z  przedstawicielami  Banku  Ochrony  Środowiska  ze  Szczecina  przyszło  kilkanaście 
osób prywatnych posesji zainteresowanych podłączeniem się do sieci gazowej i BOŚ informował 
jakie są dostępne fundusze bardzo nisko oprocentowane i 1,2 stopa roczna na podłączenie się do 
sieci i zakup pieca gazowego i termomodernizację budynku również otrzymałam koncepcję na 
rozbudowę  na  budowę kanalizacji  sanitarnej  dla  Cieszyna  i  Winnik  wraz  z  bezobsługową ta  
koncepcja  jest  w  Urzędzie  jeżeli  są  zainteresowani  sołtysi  to  mogą  się  z  tym  zapoznać.  Z 
zakładem gazownictwa w Koszalinie już ostatecznie zostały dokonane uzgodnienia w sprawie 
doprojektowania  sieci  gazowej  na  osiedle  w związku  z  tym,  że  się  to  już  projektuje  ta  sieć 

Strona 11 z 44



średniego ciśnienia gazowa wejdzie na osiedle tak żeby mogły się podłączać wszystkie wspólnoty.  
Trwają cały czas spotkania ze wspólnotami w sprawie projektu termo budynku wspólnot oraz 
modernizacji gminnej na gaz. Również proszę Państwa podpisaliśmy umowę z Marszałkiem na 
budowę kanalizacji w południowej części Węgorzyna to jest ten projekt w ramach aglomeracji  
pierwszy etap budowa kanalizacji w Węgorzynie i w tej chwili pracujemy nad wyborem inżyniera  
kontraktu  w  lipcu  powinien  być  wybrany  wykonawca  na  budowę  kanalizacji  w  Węgorzynie. 
Trwają  uzgodnienia  z  inżynierem kontraktu  na  termo to  jest  ten projekt  powiatowy  jest  już 
wybrany inżynier  kontraktu  jest  to firma POI ze  Stargardu i  w tej  chwili  dostaliśmy projekt  
specyfikacji i zamówienia na nasze trzy obiekty które będziemy w tym roku robić. Złożyliśmy 
wniosek do MEN na łączni na wartość 80 tys. czyli nowa elewacja wszystkie te płytki które tam 
odpadają..  Ustaliłam już zadania dla Spółdzielni  Socjalnej  Skwerek i podpisujemy sukcesywnie 
umowy na 2010 rok i jak Państwo widzą spółdzielnia już niektóre zadania wykonuje na terenie 
gminy i na pewno terenie miasta a również i gminy, bo wczoraj montowały przystanek u sołtysa  
Sarnikierza i poradziły sobie, przyjmują wszystkie zlecenia. Uzgodniłam z PUP po burzliwych 
dyskusjach, że obsługa bezrobotnych w gminach będzie się odbywać do końca tego roku a od 
stycznia już to nie będzie działać bo są standardy unijne jak to powinno działać a przyjazd do 
gminy nie spełnia warunków jakie powinien mieć bezrobotny który przyjeżdża do Urzędu Pracy 
nie ma spotkania ze szkoleniowcem, z doradca zawodowym nie ma tam jeszcze innych rzeczy.  
Już chciał Urząd Pracy zakończyć ale jeszcze na prośbę burmistrzów potraw to do końca roku.  
Nie  wiem czy  informowałam  o  podpisaniu  już  aktu  notarialnego  na  przejęcie  Ginawy  tego 
budynku na adaptację na świetlice i punkt przedszkolny i również projektant zrobił już projekt na 
adaptację  budynku  i  według kosztorysu wynika,  że  adaptacja  będzie  kosztowała  milion  i  sto 
tysięcy  i  przekazałam  dokumentację  Panu  Przewodniczącemu  z  prośbą  z  czego  możemy 
ewentualnie zejść, zaoszczędzić. Projektant twierdzi, że tam praktycznie zostają trzy ściany a tak 
wszystko to jest ruina i cały dach i schody wszystko jest do wymiany. Przystąpiłam do projektu  
jako Gmina Węgorzyno do projektu  powiatowego który  napisał  PUP jest  to projekt  ogólnie 
mówiąc remonty lokali socjalnych dostaniemy fundusze na przeszkolenie 5 bezrobotnych jako 
grupy budowlanej a następnie ta grupa ma wykonać remonty lokali socjalnych. Projekt jest dwu 
letni w tym roku szkolenie w przyszłym realizacja. Oczywiście jubileusz bo on jest na okrągło 
realizowany  złożyliśmy  wniosek  do Pomeranii  na  100  tys.  i  składamy do Lidera  na  wydatki 
związane z obchodami jubileuszu więc tutaj zakładam, że dostaniemy te fundusze i kumulacja 
tych  imprez  jest  na  lipiec  i  wrzesień.  Chciałam  wspomnieć,  że  brałam  udział  w  babie 
wielkanocnej,  bo  święta  wypadły  między  sesjami  i  chcę  tutaj  poinformować,  że  Runowo 
Pomorskie zdobyło na tegorocznej babie wielkanocnej główną nagrodę to jest właśnie tą babę 
wielkanocną  za  palmę  wielkanocną  a  zaszczyt  jest  tym  większy  bo  w  komisji  był  dyrektor 
muzeum etnograficznego w Szczecinie. To tyle ze spraw bieżących. A umowa na Gardno jest już  
podpisana i już dzisiaj odesłaliśmy.

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, radna Kamińska proszę

Radna  Kamińska –  ja  chciałbym  aby  usłyszeli  to  sołtysi  Gardna,  Kąkolewnic,  Kraśnika  i  
Lesięcin  chodzi  o  wodociągi  proszę  Państwa  Pani  Burmistrz  mówi,  że  składa  wniosek  na 
Cieszyno to jest 300 tys. a Państwo nie macie wody od ilu czasu i na dzisiaj tej wody nie będziecie 
mieć żeby była świadomość na komisji powiedziano mi, że turystów będziemy mieć czyli turyści 
są ważniejsi  niż nasi mieszkańcy ja to tak podsumowałam. Uważam, że jest to nieuczciwe bo 
składamy wniosek na to a naszych mieszkańców odsuwamy. Najpierw przełożyliśmy pieniądze z 
wody na drogę do Sielska bo miała być dofinansowana a później była ze swoich i było dobrze 
natomiast ludzie dalej są bez wody i żebyście byli  tego świadomi, ten wniosek będzie opiewał na 
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ok. 300 tys. fundujemy to turystom którzy tam kupili działki. Ja uważam, że to nie na dzisiaj na 
dzisiaj woda dla naszych mieszkańców a potem  możemy o tym rozmawiać a okazuje się, że jest  
odwrotnie. Druga sprawa odtwarzanie tych chodników po tym gazociągu ja mam prośbę żeby to 
Pani Burmistrz robił ktoś z wyczuciem piękna, bo już żeśmy pomalowali tą szkołę od frontu nie  
wiem kto to wymyślił ale już te chodniki to bardzo proszę 

Pani Burmistrz –ale o co dokładnie chodzi?

Radna Kamińska –byle  jak  jest  to robione,  proszę  spojrzeć  z  tej  strony a  tam co to jakaś 
szachownica 

Pani Burmistrz –miało być kolorowo  a nie monotonnie to według mojego gustu

Przewodnicząca Rady Miejskiej –o gustach się nie dyskutuje. Radny Hlib proszę

Radny Hlib- ja się odniosę tylko do Ginawy trochę zdębieliśmy słysząc milion złotych bo chyba 
każdy z sołtysów by widział taką kwotę u siebie i moja taka uwaga i prośba samorządy z tej gminy  
straciły  na  poprawkach  czegoś  starego  nie  wchodźmy  w to  broń  od tego i  wybudujmy cos 
nowego 

Radny Kłosiński – ja chciałbym się Jadwigi zapytać jak to te wnioski nie mają wody 

Radna Kamińska –ta woda jest zła cały czas o tym cały czas sołtysi mówią 

Radny Kłosiński –to jak jest woda czy nie ma wody?

Radna Kamińska –jest woda w złym stanie i się wciska, że jest wszystko dobrze 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –radny Mazuro

Radny Mazuro – wspomniała Pani Burmistrz, że spółdzielnia Skwerek wykonuje jakieś prace na 
rzecz gminy i tak jak mówiłem na sesji jak poręczaliśmy to mówiłem, że tak będzie dziecko Pani 
Burmistrz i teraz pewnie będzie trzeba szukać im zleceń bo przecież one musza się z czegoś  
utrzymać ja bym chciał wiedzieć co oni teraz robią w naszej gminie, bo może to jest zasadne i  
niech oni robią bo taka potrzeba jest. Nie wiem czy była mowa o oczyszczalni ścieków myślę, że  
po tej trudnej sesji poprzedniej została już podpisana umowa a wiem, że została podpisana bo 
pytaliśmy na komisji ale nie ma podpisu Pani Skarbnik kontrasygnaty nie ma 

Pani Skarbnik – czytała umowę ale pracownica nie doniosła po poprawkach 

Radny Mazuro – bo radna Kamińska mówi o tej wodzie faktycznie w Kraśniku w tamtej strefie 
Pani Burmistrz nie chrońmy eksploatatorów czy Goleniów czy Nowogard czy my sami chcemy 
to zrobić przecież te 300 tys. na podłączenie do sieci Sielsk tamtą strefę o której mówimy to nie  
są  dla  gminy  straszne  koszty  bo  kiedyś  już  o  to  występowano,  żeby  to  zrobić  ten  fundusz 
Marszałka nie uwzględnił tego nie dostaliśmy na Ginawy tez nie dostaliśmy chcieliśmy milion 
zrobiliśmy za 400 tys. a te prawa czasami tak się mają a eksploatator jedne czy drugi wiedzą, że 
tam jest kąsek bo tam jest wiele dusz a dusze płacą za wodę a sprzeczamy się dlatego, bo ja 
jestem za koncepcją bo ten rejon jest bardzo ważny a Cieszyno nie zostawiajmy bo chcemy robić  
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tam oczyszczalnie  i  ta  koncepcja  łapie  ten nasz klimat to będzie  też temat tych kosztów bo  
bezobsługowa bo tam jak Pan mówił to 2 zł ścieki będą kosztować albo nawet mniej a jak po  
pytaniach  szczegółowych  to,  że  5  albo  6  to  też  nie  są  duże  koszty  bo  jak  wywozicie 
beczkowozem to wiecie ile kosztuje czyli Pani Jadziu trzeba robić i w Cieszynie i w Kraśniku 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –radny Mielcarek 

Radny Mielcarek – ja tylko krótko po wysłuchaniu wszystkich moich przedmówców chciałem 
stwierdzić, że dzisiaj jest 29 kwietnia godzina 18 kampania wyborcza ruszyła  

Pani  Burmistrz –  odniosę  się  tutaj  krótko  do  Pani  radnej  Kamińskiej  i  cieszę  się,  że  tak 
podsumował to radny Mazuro, że trzeba robić Cieszyno i Kąkolewice i to nie jest tak, że nie ma 
wody bo Pani zawsze tak kończy swoją wypowiedź i wygląda na to, że 4 wsie są odcięte od wody 
tak nie jest bo ja chyba w tamtym tygodniu dostałam opinię sanepidu badali i Goleniów i PUWiS 
i woda w Kąkolewicach za pierwszy kwartał więc woda jest dobra jakościowo tylko teraz kwestia 
tego, że ktoś ciśnienia nie miał w bloku na Pietrze i jeżeli chodzi o tą inwestycje podłączenie  
generalnie  pod ujęcie  wody w Sielsku  tak jak mówi Pan Mazuro dwóch operatorów i  każdy 
zajmuje inne stanowisko zakład twierdzi, że te 4 wsie najlepiej podłączyć pod ujęcie w Sielsku i  
może będzie to kosztowało około 300 a może więcej budowa i przebudowa sieci wodociągowej 
PUWiS Nowogard twierdzi,  że nie trzeba rozbudowywać tych sieci wystarczy zmodernizować 
ujęcie wody w Kąkolewicach i to będzie kosztowało 60 góra 80 tys. i ja nie jestem fachowcem 
więc  zleciłam dla  Pana Brochmana  i  zleciłam bo opinię  techniczną  czy  trzeba budować czy 
modernizować i jego opinia będzie mam nadzieję jednoznaczna.

Przewodnicząca Rady Miejskiej –bardzo proszę Pani sołtys 

Sołtys Wierzchowska – ja chciałam powiedzieć, że był brana woda do Szczecina bo brała naszej 
sklepowej córka i ponad 20 jest tych szkodliwych związków zawarte, że bardzo dużo, że normy 
nie spełnia i generalnie jest ta woda bardzo szkodliwa

Pani Burmistrz – ma Pani tą opinię?

Sołtys Wierzchowska –ja nie mam ale wiem, że była badana 

Pani Burmistrz – to zależy jaka pracownia to robiła 

Sołtys Wierzchowska –przy uczelni była badana

Pani Burmistrz –proszę przynieść do Urzędu i to sanepid ma obowiązek co jakiś czas i to jest 
opinia z sanepidu

Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  p.  Szymko –  jeszcze  krótko,  moje  stanowisko  było 
takie, że jak był temat drogi w Sielsku i temat wody to mówiłem trzeba robić i jedno i drugie my z 
radnym Mazuro pamiętamy jak przyjęliśmy ten teren w Cieszynie i do dnia dzisiejszego my jako 
gmina jako radni nie zrobiliśmy nic było kilka  wariantów tam zawsze wybieraliśmy jeden lub 
drugi i wiele czasu tutaj spędziliśmy a inne gminy nawet miejscowości poszły daleko do przodu a 
tam jak jeździliśmy to krzaki rosły i nic się nie działo i uważam, że ta woda jest pilna na ten  
Kraśnik i myślę, że od tego jest Sanepid i czy ta woda nadaje się do spożycia czy nie ale jest klimat 
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ku temu aby to Cieszyno zrobić w tych miejscowościach powinna płynąć dobra woda a Cieszyno 
powinno dawać dochody i za tym dalsza koncepcja oczyszczalni i powinniśmy jakoś to Cieszyno 
zagospodarować 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –radny Hlib proszę

Radny Hlib – ekonomia nakazuje i życie nakazuje robić i jedno i drugie kwestia operatorów 
jeden jest na Sielsku drugi na Kąkolewicach ale tak naprawdę wodociągi są nasze gminne oni są 
tylko  operatorami  wziąć  na  dywanik  i  wyłożyć  kawę  na  ławę  i  jesteście  tylko  lub  aż 
administratorami użytkownikami tego z drugiej strony jeżeli mówimy o pracach to czy Cieszyno 
czy Kąkolewice  nie będzie  to robiła pierwsza lepsza firma z brzegu musi być specjalistyczny 
sprzęt i ciśnienia i wszelkie normy spełnione ekonomia nakazuje im większe zlecenie tym większe 
rabaty i upusty wynegocjować. Jeżeli mówimy o 200 czy 300 tys. to takie kwoty się przebija nawet  
i mniejsze Mo że usiądźmy zróbmy to w jednym przetargu w jednej usłudze i raz na zawsze 
skończmy jakieś  dywagacje  między  osobami  i  będą zadowoleni  wszyscy  mieszkańcy  i  turyści 
którzy po kupowali te działki bo skończyły się czasy namiotu i krzaczków jeżeli będzie to 60 tys.  
to w tym budżecie wykopie na to ja

Przewodnicząca Rady Miejskiej –radny Mielcarek proszę

Radny Mielcarek –  patrząc,  bo mówimy o Cieszynie  i  z  tego co się  orientuje  w wioskach 
naszych gdzie są jeziora gdzie turyści też są nad wodami to oni we własnym zakresie walczą o  
wodę czy od sąsiada i jeżeli  turysta odważył się wybudować jakiś  domek letniskowy to on w 
swoim zakresie sam powinien walczyć moim zdaniem mieszkańcy są ważniejsi jak turyści to tylko  
taka skromna uwaga

Przewodnicząca Rady Miejskiej –radna Kamińska 

Radna Kamińska – Pani Burmistrz jeśli chodzi jeszcze o łącznik w gimnazjum wiem, że Pani 
złożyła wniosek ale przy układaniu budżetu kiedy prosiliśmy Panią o podłogi do Runowa Pani 
powiedziała, że złoży Pani wniosek to miał być ten wniosek do Runowa a dlaczego teraz jest do 
gimnazjum? 

Pani Burmistrz –bo tak ustaliłam z Panią dyrektor, że złożę wniosek na łącznik bo łącznik jest 
ważniejszy bo trzeba zakończyć to termo w szkole podstawowej żeby nie zostawiać łącznika w 
takim stanie w jakim on jest a z Panią dyrektor uzgodniłam, że we własnym zakresie zrobi dwie 
klasy  a  na  przyszły  rok zostanie  nam z tych takich  ważniejszych remontów zostaną klasy  w 
Runowie i w Węgorzynie i wtedy pójdzie wniosek do MEN na wymianę podług ale dla estetyki 
obiektu  trzeba  zakończyć  łącznik  a  ponad  to  zwrócę  uwagę,  że  tutaj  bardziej  wygrała 
argumentacja  pani  Gębki,  że  dochodzi  do  upadku  na  tej  śliskiej  płytce  na  wejściu  i  wyjściu 
łącznika dochodzi do upadku dzieci i całe szczęście, że jeszcze nikt się nie połamał bo byśmy 
płacili odszkodowanie ale już nawet nie chodzi o estetykę ale i o bezpieczeństwo. Ja wiem, że  
klasy w Runowie podłogi są w tragicznym stanie ale Pani dyrektor powiedziała, ze przy wsparciu  
z budżetu jest wstanie to zrobić 

Radny Mazuro – nie otrzymałem odpowiedzi na temat tego Skwerka 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej –a może Rada zawnioskuje o taki wykaz za pierwsze półrocze 
bo zgodziła się na poręczenie więc chciałaby też zobaczyć informację

Pani Burmistrz – na razie dwie umowy podpisaliśmy jedna na utrzymanie dróg powiatowych bo 
ta  umowa  którą  miał  pan  Makarski  rozbiłam  Panu  Makarskiemu  utrzymanie  zimowe  a  dla 
Skwerka sprzątanie dróg także dwie firmy podzieliłam i druga umowę jaką podpisaliśmy to jest na 
estetykę tam są trzy czy cztery prace na 750 zł  miesięcznie i chyba jest w toku negocjacji umowa  
na utrzymanie terenów zielonych, które nie są przekazane do ZUK  to są takie tereny w różnych 
miejscach gminy miasta które tez chcemy objąć pracami estetycznymi 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –radny Hlib proszę

Radny Hlib – jeżeli rozmawiamy o tej spółdzielni to tak jak Pan Janek wspomniała mamy takie 
tereny  niczyje  albo  agencyjne  albo nasze  gminne  na  terenie  sołectw ja  widziałem te  Pani  w 
Węgorzynie przy pracy wizualnie pracowały jak dwa razy przejeżdżałem maja środek lokomocji 
busa ładnego i też się przydałoby się robić na terenach wiejskich 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuje nie mam więcej pytań ogłaszam 15 minut przerwy

- 15 minut przerwy –

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –koniec  przerwy  zapraszam,  w  tej  chwili  jesteśmy  w 
momencie podjęcia uchwał druk nr 4 zmiany budżetu gminy Węgorzyno na rok 2010. proszę 
komisję o opinię

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – komisje Budżetowo – 
Gospodarcza i Społeczno – Oświatowa projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy są jakieś pytanie? nie widzę. Kto z Państwa radnych jest 
za podjęciem uchwały o jakiej treści jest na druku nr 4 kto jest za proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych, głosowało: 
Za – 12 
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjęta 

Uchwała nr 485/2010
w sprawie zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2010

(uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej – druk nr 5 poprawiony to kolejny projekt chwały w sprawie 
zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2010. proszę Komisję o opinie 

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – komisje pracowały nad 
drukiem poprawionym na druku nr 5 i wnioskują o wykreślenie pkt. dotyczący wynagrodzenia 
wraz z pochodnymi Komendanta Straży Miejskiej  w Węgorzynie  22.351 a Pani Burmistrz na 
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komisji zdjęła autopoprawka pkt. nr 6 adaptacja schronisk na lokale socjalne w Runowie 20 tys. 
komisje po poprawkach za opiniowały pozytywnie

Przewodnicząca Rady Miejskiej –radny Kołodyński proszę

Radny Kołodyński – w rzymskim punkcie dwa podpunkt 10 komendanta straży miejskiej chyba 
tak

Przewodnicząca Rady Miejskiej –tak,  mam pytanie  do Pani  Burmistrz  bo przewodniczący 
odczytał, że Pani autopoprawką zdjęła pkt. 9 a w tym poprawionym nadal dzisiaj jest ten punkt.  
czyli ma być zdjęty 

Pani Skarbnik – tak

Pani Burmistrz – zdjęłam bo jak już uchwały poszły do radnych PKP przysłało nam jeszcze 
dodatkowe propozycje co do budynku tego schroniska na lokale socjalne 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –czy są jakieś pytania lub wnioski? radny Hlib

Radny Hlib – pytanie odnośnie w sprawozdaniu z działalności   wspomniała Pani,  że będzie 
grupa która będzie robić remonty może coś więcej na ten temat tutaj rozmawiamy w kontekście  
tych lokali PKP na lokale socjalne i koszty tej adaptacji nas przerażają bo to nie są małe kwoty 

Pani Burmistrz – do tego programu musieliśmy wstawić lokale  socjalne  które  są w zasobie 
gminnym ponieważ i schronisko i MEL cały czas się wałkuje i nie ma formalnie przyjętej uchwały 
o przejęciu na mienie nie mogliśmy włożyć tego do programu. Do Ministerstwa poszły lokale  
które są w gminie do remontu jest to kwota 150 tys. na każdą gminę z tego chyba 20 tys. ma być  
na koszty szkolenia tej grupy remontowej również na zakup materiału na remonty i robocizna 
pozostała  kwota  po uzgodnieniach  Pan Leszek zaproponował  Chwarstno i  na  Runowskiej  2 
lokale to jest cała dotacja z Ministerstwa Spraw Wewnętrznych bez naszego udziału, program jest  
jednorazowy 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –czy  są  jeszcze  jakieś  pytania?  nie  widzę  mamy  wniosek 
komisji aby z projektu uchwały wykreślić punkt dotyczący ½ etatu straży miejskiej 

Pani  Burmistrz –  mogę,  bo  ja  chciałam  poprosić  aby  nie  wykreślać  tego  wydatku  na 
komendanta zwróćcie Państwo uwagę, że to jest niewielka kwota 22 tys. na cały rok a możemy 
mieć i fotorada i porządek w gminie a Państwo chcieli by zrobić jednym strażnikiem i porządek i 
dochody do budżetu z fotoradaru to jest z korzyścią dla mieszkańców 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –powiem tylko tak, byłam u Pani Burmistrz z interpelacją w 
sprawie  etatu  strażnik  w  momencie  kiedy  dowiedziałam  się,  że  poprzedni  strażnik  miał 
wypowiedzenie i jest ogłoszony konkurs na kolejnego strażnika ale wycofał swoje podanie bo 
było napisane pod wpływem emocji niestety nie zostało pozytywnie rozpatrzone jego wycofanie i 
nie został przywrócony do pracy i wtedy nie było ważne, że nowy będzie musiał się przez kilka  
miesięcy się szkolić i Niewinem jaki tutaj się zwrot akcji się stał. Radny Hlib proszę
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Radny Hlib – gmina nie powinna na tym zarabiać bo to koliduje z ta ideą prezent jest fajny bo 
200 tys. to jest jakaś kasa ale kwestia inna obróbki tego, bo procedury nie są takie proste przy 
jednej osobie jest to dużo i drugi temat nie ma tego człowieka w terenie. Jeżeli on dostanie 100 
zdjęć dziennie ok. stażystka obrobi za niego ale później jest czas na tak zwane tłumaczenia się 
kierowców  ale  on  musi  być  fizycznie  tutaj  i  mając  fotoradar  my  strażnika  wyłączamy  a 
przykładem jest Resko gdzie są trzy fotoradary i jest dwóch strażników i jakoś tam to funkcjonuje 
więc trzeba się skłonić i zastanowić. A te pieniądze to ja sympatyzuje tutaj ze strażakami żebyśmy 
te pieniądze nie wkładali do budżetu i przejadali żebyśmy my jako radni pamiętali, że te pieniądze 
są  znakowane  na  jakąś  inwestycję  żebyśmy  mogli  później  ludziom  spojrzeć  w  oczy  bo  my 
jesteśmy postrzegani jakbyśmy zastosowali sobie takiego bata na mieszkańców a z drugiej strony 
czy nam nie lepiej byłoby spojrzeć w oczy i powiedzieć słuchajcie  wy łamiecie prawo a prawo 
jest od tego żeby je przestrzegać ale za to strażacy maja sprzęt i teraz mogą pojechać do wypadku  
czy  spojrzeć  w  oczy  mieszkańcom Kąkolewic,  Lesięcina  oni  maja  super  wodę  za  wasze  nie 
przestrzeganie prawa 

Radny Mazuro – dyskusja się w tym temacie rozwinęła ale wróćmy jak w ogóle ten fotoradar 
powstał  ja  wtenczas  się  pomyliłem przy  głosowaniu  bo  Pani  Przewodnicząca  postawiła  tak 
pytanie kto jest za uchwałą a nie za wnioskiem komisji i dziwnie bo Pani Burmistrz się cieszyła i  
klaskała w ręce wtedy ale przeżyliśmy ten rok i będziemy go jeszcze użytkować ale stajemy się 
państwem policyjnym bo my mamy tych służb sporo już nie mówię ile jest w rolnictwie i my 
teraz stworzymy jako gmina,  niech  policja  działa my możemy przykrócić  na  swoich  drogach 
gminnych. Nie róbmy tego żeby jeszcze jednego komendanta trzeba znaleźć sposób na obróbkę 
tych zdjęć ale to trzeba mieć chyba uprawnienia

Przewodnicząca Rady Miejskiej –proszę radny Mielcarek

Radny Mielcarek – ktoś powiedział, że w sąsiedniej gminie są jakieś dziewczyny do tego to ileż 
to 

Pani Sekretarz – ale u nas tez jest dwie osoby

Radny Mielcarek –słuchajcie Państwo temat się skończy fotoradar się skończy w tym roku i 
będzie koniec tematu i będziemy spokojnie jeździć 

Radny Kołodyński – bardzo mi się podobała intencja radnego Hliba który mówił, że pieniążki 
oznaczmy je i niech Ida na ratownictwo na edukację tylko mam pytanie w tamtym roku złożyłem 
wniosek  interpelację  o  zatrudnienie  drugiej  osoby  do  straży  miejskiej  wtedy  Pani  z  całą 
stanowczością powiedziała nie w żadnym wypadku co się takiego stało, że Pani w przeciągu roku  
zmieniła zdanie? 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –jeśli nie ma innych wniosków to dalej pozostaje nam jeden 
wniosek  komisji  i  jego  musimy  przegłosować  bardzo  proszę  radnych  o  branie  udziału  w 
głosowaniu kto jest za wnioskiem komisji o wykreślenie z uchwały kwoty 22 351 dotyczącej ½ 
etatu komendanta straży miejskiej kto jest za wykreśleniem proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych, głosowało: 
Za – 8
Przeciw - 4
Wstrzymało się - 0
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Wniosek został przyjęty
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  przechodzimy  do  głosowania  całej  uchwała  na 
poprawionym druku nr 5 gdzie nie ma kwoty 20 tys. na adaptację schroniska na PKP na lokale  
socjalne  i  nie  ma kwoty  22.351  zł  na pół etatu komendanta straży miejskiej.  Kto z Państwa 
radnych jest za podjęciem takiej uchwały proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych, głosowało: 
Za – 9
Przeciw - 2
Wstrzymało się - 1
Uchwała została podjęta 

Uchwała nr 486/2010
w sprawie zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2010

(uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej – druk nr 6 to kolejny projekt uchwały w sprawie ustalenia 
maksymalnej  wartości  dofinansowania  opłat  za  doskonalenie  nauczycieli  oraz  ustalenia  form 
kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznane. proszę Komisję o opinie 

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – komisja projekt uchwały 
zaopiniowała pozytywnie 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, czy są jakieś pytanie? nie widzę. Kto z Państwa 
radnych  jest  za  podjęciem  uchwały  o  jakiej  treści  jest  na  druku  nr  6  kto  jest  za  proszę  o 
podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych, głosowało: 
Za – 11
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 1
Uchwała została podjęta 

Uchwała nr 487/2010
w sprawie ustalenia maksymalnej wartości dofinansowania opłat za doskonalenie 

nauczycieli oraz ustalenia form kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznane
(uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej – druk nr 7 to kolejny projekt chwały w sprawie ustalenia 
planu  sieci  publicznych  przedszkoli  i  oddziałów  przedszkolnych  w  szkołach  podstawowych 
prowadzonych przez Gminę Węgorzyno. Proszę Komisję o opinie 

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – komisja projekt uchwały 
również zaopiniowała pozytywnie 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy są jakieś pytanie? Pani Burmistrz proszę

Pani Burmistrz – ja tylko dodam, że ta uchwała się wzięła stąd ponieważ mamy teraz kontrole z 
NIK  w  zakresie  realizacji  zadań  gminy,  Pan  inspektor  kontrolujący  uznał,  że  taka  uchwała 
powinna być, mamy uchwałę o obwodach szkół a właśnie nie mieliśmy uchwały o obwodach 
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przedszkoli a powstały punkty w ubiegłym roku i uznaliśmy, że wprowadzimy to zaraz na sesje i 
będzie to od razu załatwione 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –jeśli  nie ma żadnych wniosków proszę głosujemy  Kto z 
Państwa radnych jest za podjęciem uchwały o jakiej treści jest na druku nr 7 kto jest za proszę o  
podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych, głosowało: 
Za – 12
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjęta 

Uchwała nr 488/2010
w sprawie ustalenia planu sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w 

szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Węgorzyno
(uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  druk  nr  8  to  kolejny  projekt  chwały  w  sprawie 
wprowadzenia Regulaminu korzystania z placów zabaw na terenach będących własnością Gminy 
Węgorzyno. Proszę Komisję o opinie 

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – komisja projekt uchwały 
zaopiniowała pozytywnie tylko jest błąd pisarski jest dwa razy piątka i tą jedną trzeba wykreślić 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –nie tylko trójka i czwórka tez jest powtórzona więc kolejność 
jest tutaj w § 2, mam jeszcze takie pytanie teraz już po przeliczeniu to w podpunkcie piątym May 
sformułowanie władz sołeckich oraz gminnych oraz w kolejnym władze sołectwa czy to słowo 
nie wiem może czymś innym zastąpić bo władze sołectwa czy władze gminy to każdy członek 
rady sołeckiej to też każdy radny czy to nie jest, może tu od razu wskazać do sołtysa albo do  
Urzędu Miejskiego, bo władze to nie wiem czy to jest dobre sformułowanie. Ktoś przekaże i  
myśli, że już jest załatwione a ta osoba może nie przekazać bo nie ma takich kompetencji albo nie 
przyjdzie nie załatwi, nie przekaże do Urzędu 

Pani  Sekretarz –  tak  jest  stosowana  nawet  już  w  uchwałach  już  opublikowanych  i  takie 
słownictwo zostało tutaj powielone i jak nie ma sołtysa to są członkowie rady sołeckiej i wtedy 
jakby można do nich zgłaszać 

Pani Burmistrz – może zapisać do sołtysa i urzędu

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dlatego proponuję, bo władze to za szeroki obszar czy Pani 
Burmistrz autopoprawką?

Pani Burmistrz - tak

Przewodnicząca Rady Miejskiej –radny Kołodyński proszę

Radny Kołodyński – w pkt. 6 mamy podany numer telefonu a co się stanie jeśli numer telefonu 
się zmieni 
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Pani Sekretarz – nie zmieni się

Radny Kołodyński –ja pytam co się stanie

Przewodnicząca  Rady Miejskiej –bo to  jest  prawo miejscowe opublikowane  w Dzienniku 
Urzędowym więc  to  tak  szybko nie  poprawimy  a  jak  poprawimy to  też  nie  będzie  od  razu 
działało 

Pani Burmistrz – ten telefon jest, bo Urząd nie zmienia numeru 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – proszę radny Hlib

Radny Hlib –  fajny  projekt  uchwały,  który  wraca  po raz dugi  do  nas  i  to  wszystko więcej 
śmiechu a tak między Bogiem a prawdą to uchwalamy coś co będzie nie przestrzegane sztuczne i 
robimy cos dla idei dlatego ja stawiam wniosek formalny o zakończenie dyskusji i przejdźmy do 
glosowania

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy są jakieś pytanie? nie widzę. Kto z Państwa radnych jest 
za  podjęciem  uchwały  z  autopoprawką  Pani  Burmistrz  na  druku  nr  8  kto  jest  za  proszę  o 
podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych, głosowało: 
Za – 12
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjęta 

Uchwała nr 489/2010
w sprawie wprowadzenia Regulaminu korzystania z placów zabaw na terenach będących 

własnością Gminy Węgorzyno
(uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej – druk nr 9 to kolejny projekt chwały w sprawie wyrażenia 
zgody na zbycie nieruchomości zabudowanej budynkiem gospodarczej oznaczonej nr 86 o pow. 
0,09 ha położonej w miejscowości Przytoń. proszę Komisję o opinie 

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – komisja projekt uchwały 
zaopiniowała pozytywnie. o tą działkę wystąpił właściciel sąsiedniej działki i ich jest dwóch więc  
myślimy, że to sąsiedzi wystąpił 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy są jakieś wnioski? proszę radny Hlib

Radny Hlib – może nie tyle wniosek co pytanie do sołtysa jest sołtys?

Sołtys Adamów – sprzedać 

Radny Jan Szymko wyszedł z Sali obrad
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Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –jeśli  nie  ma  żadnych  wniosków  głosujemy  kto  jest  za 
podjęciem uchwały o jakiej treści jest na druku nr 9 kto jest za proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 11 radnych, głosowało: 
Za – 11
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjęta 

Uchwała nr 490/2010
w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości zabudowanej budynkiem 

gospodarczej oznaczonej nr 86 o pow. 0,09 ha położonej w miejscowości Przytoń
(uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu)

Radny Jan Szymko wrócił na sale obrad
Przewodnicząca Rady Miejskiej – kolejny projekt uchwały na druku nr 10 chwały w sprawie 
wyrażenia  zgody  na  zbycie  w  formie  wieczystego  użytkowania  nieruchomości  gruntowej 
niezabudowanej  położonej  w  obrębie  ewidencyjnym  nr  1  miasta  Węgorzyno  oznaczonej  nr 
800/1. Proszę Komisję o opinie 

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – opinia komisji jest sucha 
projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję czy są jakieś? proszę Pani Burmistrz 

Pani Burmistrz – chciałam dopowiedzieć,  że ta działeczka tutaj  jak się jedzie  na Łobez jest 
mleczarnia,  która jest  własnością  osoby fizycznej  i  ta osoba jest  zainteresowana wykupem tej 
działki na której teraz jest plac zabaw dla dzieci w związku z tym, że ta wersja sprzedaż tej działki  
już była zakładana kilka  lat  temu w związku z tym, że jest  wniosek inwestora z Poznania  o 
budowę tutaj marketu to my już, że jak nie będzie już tego placu zabaw tym miejscu to z tego  
projektu unijnego zaplanowaliśmy  przeniesienie placu zabaw jak Państwo przejedziecie przez 
tory w kierunku Łobza ten teren gminny przy torach kolejowych tam zostanie wykonany także ta 
działka  w tej  chwili  kiedy  przełożymy ten  plac  i  może  być  sprzedana  a  nabywca  prosił  aby 
sprzedać w drodze na wieczyste użytkowanie ponieważ ona ma służyć jako parking pod market 
tutaj który ma powstać tutaj po mleczarni  

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, radny Mielcarek proszę 

Radny Mielcarek – tylko od razu zaznaczam, że nie jestem przeciwko marketom, jaki market kto 
przyszedł do Pani i kto chciał budować market niech Pani mówi konkretnie, jaki market? jest 
inwestor

Pani Burmistrz –jest inwestor, proszę Państwa jest zainteresowany Pan Jóźwiakowski który tak 
jak powiedziałam jest właścicielem tej mleczarni i chce kupić tą działkę i prosto powiedział, że 
będzie budował market czy sam czy z grupą osób trudno mi powiedzieć z kim bo to nie jest mój  
interes z kim będzie Pan Jóźwiakowski budował market jest zainteresowany inwestor pytał się czy 
Gmina sprzeda działkę ja przedstawiam Radzie propozycję. Tak jak mówię w 2007 roku wpłynął 
wniosek inwestora z Poznania, że on chce tutaj wybudować market to ja już założyłam, że tego 
placu w przyszłości nie będzie i zaplanowałam plac w nowym miejscu tak żeby dzieci tutaj nie 
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straciły.  Natomiast  inwestor  z  Poznania  zrezygnował  wycofał  się  z  budowy  marketu  i  Pan 
Jóźwiakowski  wystąpił  o  przepisanie  decyzji  o  warunkach  zabudowy  na  niego  ponieważ  on 
przejmuje na dzień dzisiejszy wydane dokumenty na budowę marketu i on będzie inwestorem a 
czy będzie budował sam czy z udziałem spółki to tego już nie wiem

Radny Mielcarek – a wie Pani coś na temat konsorcjum?

Pani Burmistrz – nie wiem  

Radny Mielcarek –ale nic Pani nie wiedziała, nie słyszała tak?

Pani Burmistrz –ja więc mówię, że jest Pan Jóźwiakowski

Radny Mielcarek –bo pierwsza wersja było, że niby 4 inwestorów tak Pani Burmistrz było tak?

Pani Burmistrz –ale mnie nie interesuje kto jest w konsorcjum i nie ma znaczenia

Radny Mielcarek – do mnie się zgłosili jako do radnego bo to są nasi lokalni przedsiębiorcy i 
powiedzieli,  że to jest jeden wielki blef nie ma żadnego konsorcjum nie wiedzą o co chodzi i  
nawet nigdy nie myśleli o tym nigdy w życiu i ja nie jestem jeżeli Pan Jóźwiakowski chce kupić to 
ok tylko dlaczego w druku nr 9 wyrażamy zgodę na zbycie nieruchomości a tutaj jaka jest różnica 
kwotowa i niech Pani Sekretarz czy Pani Zastępca powiedzą jaka jest różnica kwotowa to ja też 
tak jutro będę kupował pół miasta 

Pani Zastępca Burmistrza – możemy ustalić termin zabudowy

Radny Mielcarek – a ile ustaliliście takich sprzedaży?

Pani Zastępca Burmistrza – trzecia 

Radny Mielcarek – to co to jest raz w roku to teraz ¼ a jak jest wycena tej działki?

Pani Zastępca Burmistrza –jeszcze nie ma 

Radny Mielcarek – to liczmy średnio 20 zł za metr czy 30? to zamiast 40 tys. zapłaci 10

Pani Zastępca Burmistrza –a tutaj usługi to na pewno będą więcej 

Radny Mielcarek –czyli z 50 czyli jak z 10 arów 50 tys. ¼ za 15 tys. bierze działkę ja nie jestem 
przeciw niech kupuje i niech inwestuje nikt nie powie, że Mielcarek broni się komuś rozwijać a  
żadnego konsorcjum żadnych bajek o markecie proszę mi wierzyć nie ma bo Ci przedsiębiorcy  
sami do mnie przyszli i zaczęli mówić o tych bajkach ja nie chcę mówić po nazwisku bo jeżeli nie  
ma  nic  a  chce  coś  kupić  to  ma  takie  prawo.  Acha  i  ostatnie  pytanie  czy  to  jest  przetarg 
ograniczony czy nie ograniczony bo tutaj nie wynika z tej treści ja nie wiem jak mam to rozumieć? 
a  dlaczego nie  kupuje  normalnie  nich  kupuje.  Jaka  jest  równica  przy  zakupie  na  zwykłym a 
wieczysty 

Pani Zastępca Burmistrza – na własność płaci całość
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Radny  Mielcarek –  tak  a  za  rok  przekształci  sobie  na  własność  ale  nie  za  darmo  ja  za 
przekształcenie  płaciłem  tylko  8  tys.  tylko,  a  ja  tutaj  nie  krytykuje  tylko  niech  kupuje  na 
normalnych zasadach 

Pani Agnieszka Lidke Radca Prawny – Pan mówił o przekształceniu z bonifikata a tutaj nie 
ma bonifikaty 

Radny Mielcarek –zmieni się władza bonifikata może być 50% 

Pani Agnieszka Lidke Radca Prawny – i to Państwo dają tą bonifikatę nie Gmina 

Radny Mielcarek – sprzedawać na normalnych zasadach 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  czy  są  jakieś  pytania?  nie  widzę.  przechodzimy  do 
głosowania

Radny Mielcarek – postawię wniosek o nie głosowanie tej uchwały albo o zdjęcie jej dzisiaj z 
obrad do ponownego rozpatrzenia jak sprzedać to na normalnych zasadach i nie można żerować 
na czyjś ideach sami do mnie przyszli i mówili, że top jeden wielki blef

Radny Szymko – a skąd mamy wiedzieć czy Pan radny mówi prawdę czy coś tutaj jest nie 
zgodnego z prawem?

Radny Mielcarek – drodzy Państwo powiem inaczej Pan Jóźwiakowski jeżeli Pani Burmistrz nie 
kłamie  podał  nazwiska  4  inwestorów proszę zapytać  Pani  Burmistrz  i  ja  od razu mówię,  że 
dwóch się automatycznie wycofuje się z projektu

Pani Zastępca Burmistrza – a to Pan Jóźwiakowski skłamał

Radny Mielcarek – mnie nie interesuje kto skłamał sprzedajcie działkę na normalnych zasadach 

Pani Agnieszka Lidke Radca Prawny –generalnie jest taka praktyka, że jeżeli Gminie zależy na 
jakimś terenie i w jakiś konkretny sposób miałby być zagospodarowany to praktyka w gminie jest  
użytkowanie wieczyste ponieważ jeżeli sprzedajemy na własność nie mamy już żadnej możliwości  
wpływu sugerowania czy tam zostanie sklep w dwóch czy w trzech latach a jeżeli ustanawiamy 
użytkowanie wieczyste to możemy ustalić w umowie, że on ma obowiązek w ciągu trzech lat w 
odpowiedni sposób zabudować można zastrzec karę umowną wysoką jeżeli nie zabuduje a poza 
tym  możemy  rozwiązać  użytkowanie  bo  to  wynika  z  kodeksu  cywilnego  jeżeli  użytkownik 
wieczysty nie prawidłowo korzysta z tego terenu jak również nie wykona terenu w zabudowanie  
to wtedy bez problemu można rozwiać użytkowanie. Jeżeli Gminą zależy szczególnie w centrum 
miasta właśnie gdzie mają powstać markety i tak dalej robą to raczej na użytkowaniu wieczystym 
bo wtedy mają wpływ czy powstanie dana inwestycja w danym miejscu w określonym terminie  
taka jest praktyka a jeżeli mówimy o bonifikatach to jest inna kwestia, że to są typowo usługowe 
tereny i tam bonifikat nie ma bo jest ustawa o gospodarce nieruchomościami wskazuje na jakie 
cele możemy w ogóle bonifikaty dawać i tam są cele infrastruktury cele mieszkaniowe natomiast 
generalnie nie ma takich celów typowo usługowych wiec Rada nie mogła by przekształcić to 
prawo z jakąś bonifikatą bo ustawa nie przewiduje takiej bonifikaty dlatego ja mówię praktyka 
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wszystkich gmin które my obsługujemy jako kancelaria jeżeli wszystko skazuje na to, że Gmina 
chce  mieć  kontrolę  na  zagospodarowanie  danego  terenu  to  korzysta  raczej  z  instytucji 
użytkowana wieczystego niż sprzedawania na własność bo wtedy już nic nie może zrobić 

Radny Mielcarek –jeżeli Pani tak mówi to dlaczego jest tak do tej pory, że to jest dopiero trzeci 
w całej kadencji dlaczego Pani nie proponowała miesiąc czy dwa miesiące temu takiej sprzedaży 

Pani Agnieszka Lidke Radca Prawny – ja nie jestem od proponowania

Radny Mielcarek –ja  powiem Pani  inaczej  gdzie  są kary  za blok  postawiony  koło kościoła 
przecież miały być kary a bloku nie ma i kar nie ma widzi Pani sama się Pani zagoniła w kozi róg 
bo kary są tylko na papierze

Pani Agnieszka Lidke Radca Prawny –tego można dochodzić w sądach 

Radny Mielcarek – ja nie będę chodził po sądach

Pani Agnieszka Lidke Radca Prawny –ja nie decyduje czy ktoś dochodzi tych kar czy nie tylko 
mówię jak jest w prawie jak się można zabezpieczyć i jak jest stosowana dlaczego u Państwa w 
gminie jest tylko 3 na użytkowanie nie umiem tego ocenić a w mieście Szczecin praktyką jest  
dawanie na wieczyste a nie zbywanie własności bo gmina chce mieć kontrole co tam się buduje w 
jakich terminach i w jaki sposób

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję,  Pani  Burmistrz  mówimy tutaj  o 3  przypadkach 
sprzedaży w formie wieczystego użytkowania czy mogła by Pani podać o które nieruchomości  
chodziło

Pani Zastępca Burmistrza –pamiętam te budynki dla Nowogardu CIS i tutaj chyba Pani Ania 
tak?

Pani Anna Adamów – nie, na własność ale z umową

Radny Mielcarek –co to na własność jak z umową 

Pani Zastępca Burmistrza –termin zagospodarowania

Pani Agnieszka Lidke Radca Prawny –przy tym terminie zagospodarowania ponieważ gminy 
przez  długi  okres  sprzedawały  na  własność  zobowiązują  właściciela  do zagospodarowania  w 
odpowiednim terminie pod rygorem kary umownej i to w sądach nie przechodzi bo jeżeli jest 
własność gminy nie mogą ograniczać w ten sposób. Ja wiem, że w gminach są takie praktyki, bo 
gminy też tak próbują ale w momencie sporu jest przegrana sprawa tak 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –czyli  bezpieczniej  dla  Gminy  jest  w  formie  wieczystego 
użytkowania 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej p. Szymko – tak jak dyskutowaliśmy na komisji projekt 
uchwały i teraz się wyjaśnił, że ten projekt uchwały jest korzystny i w Węgorzynie jest potrzebny 
market i nieraz jeżdżę i wożę ludzi do Łobza i będę za tą uchwałą 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej –Pani Burmistrz proszę

Pani Burmistrz -  proszę Państwa ja sam wyszłam z propozycją do Pana Jóźwiakowskiego czy 
jest zainteresowany wieczystym użytkowaniem a to dlatego proszę Państwa bo tak jak zostało 
tutaj już powiedziane są to grunty w centrum miasta market buduje się już od kilku lat i  nie 
wiadomo czy będzie wybudowany sprzedając taką działkę my musimy mieć pewność, że zależy 
mu na wybudowaniu i ta działka jeżeli jest na wieczyste to mamy wpływ co jak i kiedy mamy 
przykład z 20-lecia  samorządu, że sprzedaliśmy na własność plaże i  teraz praktycznie nic nie  
możemy zrobić a gdybyśmy sprzedali  na wieczyste użytkowanie i  gdyby nie było dostępu do 
jeziora to moglibyśmy wieczystego użytkownika podziękować. Dlatego poprosiłam pracownika 
aby zadzwonił do Pana Jóźwiakowskiego czy jest zainteresowany wieczystym użytkownikiem bo 
tak uważam jak powiedział zastępca Szymko jest to bardziej korzystne dla gminy niż sprzedaż na 
własność a nie właściciel kupi i może sobie tam siać trawkę i nic nie zrobi tak jak mamy z bazą las 
na ulicy Kościuszki i wtedy jesteśmy ugotowani także to jest moja propozycja Pan Jóźwiakowski  
się zgodził i uważam, że jest to korzystne. Sam powiedział, że ja ścigam go za stan budynku jaki  
jest mleczarnia po zabijał już okna deskami bo już nie mógł sobie poradzić z różnymi ludźmi  
więc tak działam żeby mu umożliwić działalność a ta forma jest korzystna

Radny Mielcarek –a dlaczego przy bloku nie było takiej sprzedaży 

Pani Zastępca Burmistrza –jest wieczyste użytkowanie 

Radna Kamińska – teraz trzeba do sądu wystąpić tylko nie wiadomo czy wystąpi 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dobrze mamy wniosek radnego Mielcarka o zdjęcie uchwały 
z obrad, kto jest za wnioskiem radnego proszę o podniesienie ręki 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych, głosowało: 
Za – 1
Przeciw - 6
Wstrzymało się - 4
Wniosek nie został przyjęty

Przewodnicząca Rady Miejskiej –przechodzimy do głosowania całej uchwały. Kto z Państwa 
radnych jest  za  podjęciem uchwały  o  jakiej  treści  jest  na  druku  nr  10  kto  jest  za  proszę  o  
podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych, głosowało: 
Za – 10
Przeciw - 1
Wstrzymało się - 1
Uchwała została podjęta 

Uchwała nr 491/2010
w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w formie wieczystego użytkowania nieruchomości 
gruntowej niezabudowanej położonej w obrębie ewidencyjnym nr 1 miasta Węgorzyno 

oznaczonej nr 800/1
(uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu)
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Radny Mielcarek –a teraz podam te nazwiska Turek, Jóźwiakowski, Makarski, Michalczyszyn a 
Makarski i Michalczyszyn powiedzieli, że nawet nie chcą słyszeć o takich bzdurach ale to tylko dla 
waszej wiadomości żeby było wiadomo o kim mowa 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – druk nr 11 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie 
przetargu  ustnego  nieograniczonego  nieruchomości  gruntowej  oznaczonej  numerem  1238/8 
położonej w obrębie ewidencyjnym nr 1 miasta Węgorzyno. Proszę Komisję o opinie 

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – komisja projekt uchwały 
zaopiniowała pozytywnie 

Radny Hlib – rozmowa powoli  się  toczy wśród radnych tutaj  też jest  centrum miasta i  jak 
powiedzieliśmy a tak jak przy poprzedniej uchwale w formie użytkowania wieczystego to trzeba 
powiedzieć b też mamy centrum miasta też miejsce strategiczne też mamy jakieś wizje spójne 
przynajmniej  nam  przedstawiono  na  komisji  rozbudowa  usług  gastronomicznych  teraz  Pani 
mecenas jak to doprecyzować aby było dobrze 

Pani Agnieszka Lidke Radca Prawny –podstawa prawna się nie zmieni a jeżeli chcecie formę 
zmienić to autopoprawka na użytkowanie 

Radny Hlib – to jak zacząłem dyskusję to stawiam wniosek o zmianę nagłówka formy sprzedaży 
która  powinna  brzmieć  w  sprawie  wyrażenia  zgodny  w  formie  wieczystego  użytkowania 
nieruchomości gruntowej oznaczonej nr 1238/8 w obrębie nr 1 miasta Węgorzyno a co za tym 
idzie osoba kupująca też sobie zaoszczędzi ma w planach i łatwiej będzie zapłacić ¼ i roczne  
użytkowanie wieczyste będzie miała więcej na inwestycje 

Pani Burmistrz – dobrze ja jestem za

Przewodnicząca Rady Miejskiej – autopoprawką?

Pani Burmistrz –tak

Przewodnicząca  Rady Miejskiej –dobrze  to już  nie  musi  być  wniosków.  Radny Mielcarek 
proszę

Radny Mielcarek – żeby to nie było tak, że dzisiaj są jakieś emocje może zróbmy jakąś uchwałę 
ogólną wspólną która będzie mówiła, że w centrum miasta wszystkie będą szły działki 

Pani  Agnieszka  Lidke Radca  Prawny –proszę  Państwa  zgoda  musi  być  indywidualna  do 
każdej działki 

Radny Hlib- myśmy długo rozmawiali na ten temat na komisji bo też zauważyliśmy, że uchwały 
są podejmowane raz tak raz tak 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –  przechodzimy do głosowania kto z Państwa radnych jest za 
podjęciem uchwały o jakiej treści jest na druku nr 11 kto jest za proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych, głosowało: 
Za – 12
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Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjęta 

Uchwała nr 492/2010
w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w formie wieczystego użytkowania nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej położonej w obrębie ewidencyjnym nr 1 miasta Węgorzyno 
oznaczonej nr 1238/8

(uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej –druk nr 12 podjęcie uchwały w sprawie skargi dotyczącej 
działań Burmistrz  Węgorzyna,  proszę  o dyskusje  i  stawianie  wniosków.  Na  Sali  mamy Pana 
wnioskodawcę skargi.  Ja mam kilka pytań bo przeglądając te dokumenty są tutaj takie pewne 
rozbieżności,  rozbieżności  które  są  również  tak  nazwane  dziwnie  w  piśmie  z  Urzędu  do 
zainteresowanej osoby a chodzi mi dokładnie o umowę najmu, była pierwotna umowa najmu 
jeszcze z PKP to umowa została rozwiązana tez jeszcze za czasów PKP i od tamtej pory nie ma z  
tego co zdołałam tutaj wyczytać i upewniałam się u Pana skarżącego, że żadnej umowy do tej 
pory nie było podpisanej natomiast w odpowiedzi Pani Burmistrz do skargi cały czas przewijają  
się  sformułowania,  iż  zachodziła  podstawa  do  rozwiązania  umowy  najmu,  że  w  końcu 
wypowiedziano ta umowę najmu z jednomiesięcznym okresem wypowiedzenia, że po tym okresie 
wypowiedzenia  rozwiązano  umowę najmu po  jakimś  tam czasie  poinformowano  o  tym ,  że 
została rozwiązana umowa najmu a ja się pytam jaka umowa najmu skoro była tylko ta z PKP i 
po tym czasie nie było żadnej innej  umowy.

Pani  Radca  Prawny  Agnieszka  Litke –  była  taka  sytuacja,  że  to  mienie  PKP  zostało 
skomunalizowane a przepis kc mów w ten sposób jeżeli wynajmującym był PKP i przeszło to 
mienie  na  gminę  to  gmina  wchodzi  w miejsce  PKP czyli  w  umowę  najmu  i  ta  umowa  się 
kontynuuje 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –przepraszam Pani mecenas umowa najmu już nie było w 
momencie  komunalizacji  umowa  już  była  rozwiązana  my  przejmowaliśmy  bez  umownie  tej 
umowy już nie było ona był już rozwiązana. Proszę Państwa ja pamiętam bo ja już byłam radną  
w  momencie  kiedy  myśmy  to  komunalizowali  jak  przejmowaliśmy  lokale  od  PKP i  tutaj  w 
materiałach mamy załącznik do uchwały z 2005 roku gdzie pod numerem 6 jest Pan skarżący i  
jest w ostatniej kolumnie bez tytułu czyli my w momencie przejmowania przejmowaliśmy lokal z  
najemcą bez tytułu do najmu 

Pani Radca Prawny Agnieszka Litke –tego nie potwierdzają te dokumenty, w dokumentach 
nie ma żadnego oświadczenia PKP, że wypowiedziała Panu umowę najmu w tych dokumentach 
w których nam zarządca przekazał tam jest tylko akt notarialny przekazania i mamy dalej tak 
jakby kontynuowaną umowę najmu z tych dokumentów  których nam zarządca dał 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – ale Pani mecenas w materiałach które nam Pani Burmistrz 
przygotowała jako odpowiedź na skargę Pani Burmistrz w pozycji drugiej przygotowanej przez 
siebie  tabeli  podaje  treść  pisma  jakie  PKP wystosowało  do  Pana  skarżącego  wypowiedzenie 
umowy najmu nr taki i taki z dnia 30 wrzesień 2002 dotyczący lokalu  i tak dalej i tak dalej czyli  
urząd dysponuje dokumentem który informuje czy dokumentem wypowiadającym tą umowę 
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Pani Radca Prawny Agnieszka Litke –ja bym musiała się zapoznać z tymi dokumentami bo to 
chyba tak do końca nie jest, jest to pismo o którym Pani Przewodnicząca mówi a niech Pani 
Przewodnicząca  później  zobaczy  cofniecie  pozwu  o  eksmisję  i  zapłatę  i  z  tego  co  kojarzę 
następne  pismo  z  tego  co  ja  kojarzę  to  ta  umowa  została  przywrócona  bo  to  było  tak 
rzeczywiście wypowiedziano Panu ta umowę z uwagi na to, że on się uchylał się od zapłaty ale 
Pan później składał oświadczenia, że on będzie płacił i tak dalej i PKP złożyło nawet pozew o 
eksmisje i zapłatę następnie z tego wszystkiego się wycofało i dlatego my nie mieliśmy podstaw 
aby uznawać  zarówno z tego wypowiedzenia to jest w tych dokumentach o cofnięciu pozwu i 
eksmisji  tych  sądowych  to  tam  było,  że  PKP  właściwie  wycofało  się  z  tych  wszystkich 
wypowiedzeń potem cofnęło pozew o eksmisję  i  dogadywało się  z  Panem kontynuacja  tego 
dogadywania była już potem nasz ugoda podpisana z Panem właśnie na temat sposobu spłaty 
zadłużenia i tak tez przyjął sąd 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dobrze ja się  zgadzam z tym tokiem rozumowania może 
faktycznie tu jest mowa tylko o wypowiedzeniu 

Pani Radca Prawny Agnieszka Litke –dlatego miała Pani prawo ale już potem jak się spojrzy 
na te dokumenty to jest tak, że PKP  z tego wszystkiego się wycofało uznając, że Pan jednak to 
zadłużenie będzie jakoś tam spłacał a Pan tu przyjął, bo tez zgodził się na cofnięcie pozwu 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –tu jeszcze za tym moim tokiem rozumowania przemawia 
fakt taki,  że skarżący Pan złożył o apelację do Sądu Okręgowego w Szczecinie gdzie właśnie 
podnosi to, iż nie było żadnej umowy 

Pani Radca Prawny Agnieszka Litke –ale z nami Pan wniósł o apelację, że nie miał umowy z 
nami tylko z PKP i tutaj sąd się zapytał Pana na rozprawie apelacyjnej czy Pan kwestionuje to, że  
gmina jest właścicielem tego lokalu Pan zakwestionował i przez to, że nie było tej umowy aktu 
notarialnego pomiędzy PKP a gmina sąd oddalił  ale  oddalił  nie  dlatego,  że nie  było umowy 
najmu tylko dlatego,  że  gmina nie  wykazała,  że  jest  właścicielem stąd my wnieśliśmy znowu 
powództwo  gdzie  wskazujemy  ten  akt  notarialny  ponieważ  my  wcześniej  tej  sprawy  nie 
prowadziliśmy tak tylko administrator i administrator tego aktu notarialnego nie dołączył a to jest  
tak zwana legitymacja czynna i tylko właściciel lokalu może żądać żeby kogoś eksmitowano ja  
nawet  dysponuję  już  tym  wyrokiem  więc  mogę  Pani  Przewodniczącej  i  Pani  Burmistrz  bo 
dostaliśmy wczoraj  wysłać żeby zobaczyć.  Kompletnie  sąd nie  uznawał,  że  nas mowa najmu 
nierączy tylko stwierdził, że myśmy nie udowodnili, że na dzień dzisiejszy jesteśmy właścicielami 
lokali bo z tego co Pan twierdzi to jego łączyła umowa najmu z PKP a nie z gmina i nie wiadomo 
dlaczego teraz gmina występuje w roli właściciela. Brakował tylko jednego aktu czyli przekazania  
przez  PKP  na  rzecz  gminy  własności  i  tutaj  sąd  racjonalnie  stwierdził,  że  nie  wykazano 
legitymacji, że jest się właścicielem

Przewodnicząca Rady Miejskiej –rozumiem to już sprawa umowy się wyjaśniła tylko teraz 
jeszcze tak 

Pani Radca Prawny Agnieszka Litke –tak jak mówię wyrok mogę jak najbardziej przedłożyć 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dobrze to po prostu była ciągłość ale mam jeszcze kolejne 
pytania ponieważ Pani administrująca naszymi lokalami komunalnymi administrator Hanna Janiec 
wypowiedziała w końcu Panu umowę jak tutaj wynika tą jeszcze z PKP w której w stronę my 
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weszliśmy przejmując mienie. Wypowiedziała tą umowę, umowa została rozwiązana z dniem 31 
maja 2009 roku dlaczego Pani Burmistrz nie chciała ponownie podpisać umowy z tym Panem 
skoro ten Pan deklarował wpłacenie,  uregulowanie  wszystkich swoich długów skoro ten Pan 
chciał mieć również jakby deklarację Pani, że w momencie jak wpłaci Pani nie zostawi go na 
lodzie i nie będzie chciała go eksmitować on się tego bał, że zostanie jakby skrzywdzony przez 
Panią w momencie kiedy on zapłaci będzie on czysty Pani nadal nie podpisze umowy i nadal nie 
będzie mógł wykupić i zostanie jakby na bruku 

Pani  Radca  Prawny Agnieszka Litke –  ja  jeśli  mogę  to  było  na  początku  tak,  że  gmina 
podpisała z Panem ugodę i zanim podjęła jakiekolwiek czynności do eksmisji bo wtedy o eksmisji 
nie można było w ogóle mówić bo wcześniej była podpisana między gminą a Panem ugoda i Pan 
się w ogóle z tej ugody się nie wywiązywał nie wpłaciła żadnej kwoty i w związku z tym jak już po 
jakimś okresie nie wywiązywania się z tej ugody kiedy gmina mu dała szansę do szło właśnie do 
wypowiedzenia umowy i teraz wierzenie w to, że Pan po tej eksmisji znowu zawrzemy następną  
ugodę i będzie się wywiązywał z niej to jest to już takie moim zdaniem, były podstawy aby w to  
nie wierzyć bo skoro wcześniej jest ugoda zawarta i ileś tam okresów Pan się z niej nie wywiązuje  
dopiero  wtedy  jest  rozwiązanie  tej  umowy  to  najczęściej  jest  ruch  wierzyciela  wtedy 
konsekwentnie postępuje jak raz dał już dłużnikowi szansę  

Przewodnicząca Rady Miejskiej –tak tylko Pan który miesza w tym mieszkaniu już pokazał, że 
jest wstanie zapłacić jednorazowo dużą kwotę jak tutaj mamy w 2007 sobie odnotowałam 14.700 
zapłata w całości  należności  dochodzonej  więc to,  że pisał  w pismach i  prosił  wyrażał  chęć 
zapłacenia i wykupienia mieszkania gmina, Pani Burmistrz była zobowiązana naszymi uchwałami, 
uchwałami Rady do tego żeby doprowadzić do sprzedaży tego lokalu najemcy mimo, że nie miał 
umowy już, że tak powiem i w momencie kiedy wyrażał na to zgodę i chęć trzeba było podpisać z 
nim umowę dostała by gmina zadłużenie i spłacił by swoje zadłużenie sprzedała by mienie na 
której nam sprzedaży zależy dostałaby kolejne pieniądze za to sprzedanie  mienia a tak to mamy 
sprawę w sądzie, mamy problem i rada teraz musi się nad tym zastanawiać

Pani  Radca  Prawny  Agnieszka  Litke –  ja  jeśli  mogę,  my  już  wtedy  nie  mogliśmy  Panu 
sprzedać tego mieszkania dlatego, że my możemy bez przetargowo sprzedać tylko komuś kto ma 
przymiot najemcy a Pan w momencie kiedy złożył ten wniosek już o przekształcenie już nie był 
najemca w związku z tym przetarg wchodził w grę                                                                       

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –ale  co  trzeba  zrobić  aby  był  najemcą?  Trzeba  podpisać 
umowę 

Pani Burmistrz – spłacić dług

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dobrze ale gdyby Pani Burmistrz powiedziała podpiszę z 
tobą umowę zapłać  a jak się mówi, że nawet jak zapłacisz to ci i tak nie podpisze to jak można 
się zachować. Pani Burmistrz proszę

Pani Burmistrz – istotą sprawy, eksmisji  jest  nie żadna umowa najmu tylko jest  zaleganie z 
opłatami za czynsz i z informacji którą Państwo mają wynika, że od 1988 roku odkąd Pan był 
pracownikiem PKP cały czas jest dłużnikiem i zalega z opłatami na bardzo wysokie kwoty to z 
materiałów wynika a na dzień dzisiejszy tak jak tutaj zapiałam Państwu z informacji Pana dług 
wynosi 31 tys. z odsetkami i jeszcze do tego ostatnia wpłatę jaką Pan dokonał to zrobił Pan to w 
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sierpniu 2008 roku czyli praktycznie mamy sytuację, że Pan od ponad roku więcej nie płaci za  
mieszkanie.  Korzystając  z  lokalu  luksusowego  zajmuje  Pan  lokal  3  pokojowy  sam  jeden 
wyposażony w centralne ogrzewanie i ciepłą wodę. Dla mnie to jest wręcz jakieś kuriozum, że 
Pan  będąc  dłużnikiem  takim  dłużnikiem  pisze  jeszcze  skargę  do  Rady  Miejskiej  Pan  ciągle 
deklaruje w pismach, że Pan chce zapłacić i że Pan zapłaci mnie nie interesują Pana deklarację ja  
chcę widzieć przelew do kasy. Pan takie bajeczki, że Pan zapłaci mówić Pani Przewodniczącej,  
która  się  może  nad  Panem  ulituje  i  uwierzy,  ja  po  tej  korespondencji  jaką  dostałam   od 
administratora i Pana dług się ciągnie ponad 10 lat nie uregulował Pan tego długu to nie jest Pan  
dla mnie wiarygodnym najemca ja mam bardzo dużo dłużników i bardzo dużo ugód z najemcami 
i sama do tych ugód ich namawiam i proponuję na różnych warunkach i Pan takich ugód miał  
chyba trzy i żadnej Pan nie zrealizował i dzisiaj jak Pan przychodzi i mówi, że proszę mi podpisać 
umowę ja wpłacę to ja tego nie zrobię bo ja, jeżeli Pan od roku nie zapłacił chociaż 50 zł 

Pani  Radca  Prawny  Agnieszka  Litke –ja  chcę  tylko  Państwu  powiedzieć,  że  ugoda  była 
zawarta 9 listopada 2006 roku a gmina dopiero wypowiedziała umowę najmu w marcu 2009 więc  
Pan praktycznie przez 3 lata postanowień ugody 

Pani Burmistrz – i nie wiem na co Pan czekał wiedząc, że chce Pan sprawę załatwić chce Pan  
kupić  to mieszkanie  dwa pisma Pan pisze do burmistrza o wykup mieszkania,  deklaruje Pan 
zapłacenie  długu  nie  ma tych  pieniędzy  płaconych  nawet  100  zł  to co  my jesteśmy stadem 
naiwnych urzędników, że my uwierzymy, że Pan zapłaci i mam Panu dać umowę najmu a później  
w jaki sposób będę Pana ścigać także absolutnie jest Pan dla mnie nie wiarygodnym najemcą 
dłużnikiem  który  nie  chce  realizować  swoich  zobowiązań,  żyje  Pan  całkowicie  na  koszt 
podatników mieszkańców osiedla 40-lecia którzy płacą za Pana i centralne ogrzewanie i ciepłą  
wodę  i  będzie  ponownie  eksmisja  ponieważ  jest  już  złożony  wniosek  tak  jak  kancelaria 
potwierdziła ponownie do Sądu Rejonowego i Pan się nie wywinie dlatego, że dla sądu jest Pan 
dłużnikiem i dłużników się eksmituje. Ja Panu już proponowałam abyśmy dobrowolnie żeby Pan 
się dobrowolnie wyprowadził nie robić eksmisji dwa razy zaproponowałam Panu mieszkanie inni  
czekają po kilka lat Panu zaproponowałam mieszkanie żeby Pan przyjął i  przeprowadził  się i  
opuścił ten lokal. Dziewczyna która dostała mieszkanie już prawie rok czeka kiedy Pan zwolni to 
mieszkanie a Pan oczywiście chodzi po mieście uśmiecha się i mówi Pan, że nic Panu Burmistrz 
nie  zrobi  Pan tego lokalu  nie  opuści  więc  jeżeli  Pan sobie  myśli,  że prawo jest  wobec Pana 
bezsilne i że może się Pan śmiać z Urzędu i nie płacić za mieszkanie za luksusowe mieszkanie i 
żyć  na  koszt  podatników to  Pan się  głęboko myli,  bo  ja  do  tej  eksmisji  doprowadzę  mając 
prawomocny wyrok tutaj przy pomocy kanelami i będzie Pan eksmitowany dla przykładu żeby 
pokazać innym dłużnikom, że nie można lekceważyć swoich zobowiązań i nie można jeżeli urząd 
proponuję zamianę, proponuję Panu jeden lokal, drugi lokal Pan się nie chce przeprowadzić to 
Pan nam nie zostawia wyjścia ja muszę wykonać prawo a prawo w tym momencie jeżeli  Pan 
zalega już na 31 tys. To prawo mnie zobowiązuje do przeprowadzenia eksmisji. Radni się pytają  
na komisji dlaczego Pani Burmistrz są takie duże zadłużenia i dlaczego urząd nic nie robi więc ja 
muszę podejmować te działania 

Pan Leszek Krzemień – jeżeli chodzi o mnie

Przewodnicząca Rady Miejskiej –momencik 

Pan Leszek Krzemień –mogę
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Przewodnicząca Rady Miejskiej –albo proszę bo w sumie Pani Burmistrz nie zwracała się do 
radnych tylko do Pana więc proszę 

Pan Leszek Krzemień – proszę Państwa sędzia Pan Sitek na sprawie sądowej powiedział mi tak 
Panie  Krzemień  Pan  z  urzędnikiem  nie  wygrasz  z  Panią  Burmistrz,  bo  Pani  Burmistrz  ma 
prawników na etacie którym płaci i  którzy ją zawsze obronią tak mi powiedział  sędzia. Jeżeli 
sobie Pan nie znajdzie dobrego adwokata nie masz Pan szans są za Panem pewne sprawy które  
przemawiają za Panem ale Pan bez prawnika nie tego, proszę ja biedny żuczek z ulicy a tutaj 
prawnicy i tak dalej koło Pani Burmistrz i ja mam podskoczyć ale ja będę walczył jeszcze 

Pani Burmistrz –ale jak stać Pana na prawnika to niech Pan lepiej czynsz zapłaci

Pan Leszek Krzemień – ja Pani powiedziałem przed wczoraj, że są biura prawne darmowe tak 
zwane w Szczecinie i jak ja im przedstawiłem tą sprawę to oni się śmieją kto Pana skazał kto tu  
jest kim, pokazali, zobaczyli nazwiska śmieją się nigdzie czegoś takiego nie ma co tu się dzieje w 
Węgorzynie

Pani Burmistrz –proszę Pan można nie płacić za mieszkanie i mieć dług 31 tys.? Można to jest 
zgodne z prawe?

Pan Leszek Krzemień –21 plus odsetki, takie duże te odsetki? Proszę Panią prosiłem o zawarcie 
ugody co Pani powiedziała, że ugody nie będzie 

Pani Burmistrz – bo ja już kolejnej ugody Panu nie dam 

Pan Leszek Krzemień –ale przysłała Pani pismo o zawarcie ugody a później przysyła Pani ludzi 
którzy chcą się ze mną zamienić spłacić dług Pani ujawniła dane osobowe tak mówią prawnicy na 
ten temat

Pani Burmistrz – dobrze niech mnie Pan poda do sądu

Pan Leszek Krzemień –nie, co mi to da. Przedwczoraj na komisji będąc i ci którzy byli Pani  
Burmistrz powiedziała mi, że będzie już sprawa w Łobzie ta powrotem przeniesiona apelacja i  
tam dostanę bezwarunkową eksmisję komorniczą a Pani Burmistrz zna już wyrok sądu wiecie, a 
wie Pani, że ja mogę się odwoływać i sądzić przez 10 lat bo w Polsce jest takie prawo 

Pani Burmistrz –dobrze ale nawet jak będzie za dwa lata wyrok ostateczny to będzie eksmisja 
tylko jakie Pan wtedy będzie miał sługi i odsetki do zapłacenia 

Pan Leszek Krzemień –Pani Burmistrz ludzie mają miliony długów i tego nie spłacają 

Pani  Burmistrz –Pan  wychodzi  z  tego  założenia,  że  można  mieć  miliony  nie  płacić  i  być 
zadowolonym

Przewodnicząca Rady Miejskiej –ja proszę o spokój jesteśmy tutaj po to aby sprawę rozwiązać 
to jest nasz mieszkaniec to jest Burmistrz Węgorzyna mam pytanie Panie Krzemień zapłaci Pan 
ten dług jeśli będzie protokół uzgodnień w którym Pani Burmistrz napisze zadeklaruje się, że po 
zapłaceniu długu podpisze umowę najmu i spowoduje umożliwienie Panu wykupu mieszkania
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Pan Leszek Krzemień –idę na takie cos ale wszystko na piśmie sędzia Sitek w Łobzie mi tak 
powiedział Panie Krzemień nie bądź Pan naiwny musi być czarno na białym nie wierz w dobre 
słowa bo każdy Pana przekręci 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękujemy, Pani Burmistrz czy możemy prosić o wykazanie 
jakiej kol wiek jeszcze dobrej woli w tym i podpisanie tego protokołu uzgodnień w którym będzie 
zawarte, że po zapłaceniu przez Pana Krzemienia tego zaległego czynszu Pani podpisze z nim 
umowę najmu w ten sposób pozwalając mu na zrobienie następnego kroku czyli ubieganie się o  
wykupienie mieszkania czy możemy tutaj coś uzgodnić i rozwiązać to polubownie a nie ciągać się  
po sądach i  wydawać opinie  o Gminie  Węgorzyno jako takiej  bardzo kłótliwej  gdzie nigdy i  
nigdzie nikt się z nikim nie będzie potrafił dogadać 

Pani Burmistrz –oczywiście, że taki papier można podpisać jak Pan Krzemień wpłaci 31 tys. To 
dostanie umowę najmu

Przewodnicząca Rady Miejskiej –czyli ten protokół uzgodnień o który Pan Krzemień 

Pani  Burmistrz –tak,  tak  w  jakim  terminie  Pan  wpłaci  proszę  bardzo  koszty  sądowe  Pani 
administrator

Pan Leszek Krzemień –mam jedno pytanie 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –proszę

Pan Leszek Krzemień –podobno jest uchwała Rady Miejskiej,  że jeżeli  dłużnik spłaci  całe 
zadłużenie ja mam 21 tys. to odsetki zostaną umorzone?

Pani Burmistrz –tak jest taka uchwała

Pani Skarbnik – ale ona nie ma mocy prawnej na dzień dzisiejszy 

Pan Leszek Krzemień –także nie mogę z niej skorzystać?

Pani Skarbnik –nie

Przewodnicząca Rady Miejskiej –proszę radny Hlib

Radny Hlib – szanowni Państwo temat był szeroko omawiany na komisji  cieszę się,  że Pan 
Leszek był również na komisji wiele rzeczy nam wyjaśnił tutaj się powołam na słowa radnego 
Mazuro mamy dylemat bo mamy ale jak sam przyznał Pan Janek, że w lepszym świetle stawiało 
by Pana to, że Pan coś tam wpłaci temat się rozbija o nie płacenie i intencje Pana Janka który  
zasugerował do sesji było jeszcze ze dwa dni czy przez te dwa dni wykazał Pan jakąś dobra wolę  
na przykład zapłacił czynsz za ostatni miesiąc, bo chyba ten czynsz można byłoby wpłacić 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –czyli ustaliliśmy sposób rozwiązania problemu
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Pani Radca Prawny Agnieszka Litke – ja jeszcze jak będziecie Państwo deklarować to dobrze 
byłoby się zapoznać z uchwałą Rady jak to u Państwa obowiązuje jeśli chodzi o wynajem bo tam 
jest kolejka jeżeli ktoś wypadł z kolejki to nie wiem czy można go na nowo wprowadzić 

Pani  Burmistrz –ale  to  nie  dotyczy  Pana  Krzemienia  bo  Pan  Krzemień  nie  oczekuje  na 
mieszkanie z kolejce tylko ma umowę najmu wypowiedzianą nie ma wypowiedzianego wyroku o 
eksmisję  żeby  mu  przysługiwał  lokal  socjalny  może  tylko  dobrowolnie  zwolnić  lokal,  który 
zajmuje i wtedy dostanie lokal socjalny więc to go nie dotyczy. Umorzenia odsetek Pani Skarbnik 

Pani  Radca  Prawny  Agnieszka  Litke –umorzenia  nie  będzie  bo  to  nie  jest  należność 
publiczno prawna 

Pani Skarbnik – od 1 stycznia nie ma 

Pan Józef Drozdowski – czy można rozłożyć na raty te 31 tys.?

Pani Radca Prawny Agnieszka Litke –zawiązywanie umowy najmu z Panem który nie tak się 
wypowiedział i rozkładanie na raty jest dość, niech chociaż tą kwotę pokaże, że może zapłacić 

Pani Skarbnik – deklaruje wszystko 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –mówimy o protokole uzgodnień w którym byłoby, że jeśli i 
Pan zapłaci wszystko Pani Burmistrz wykaże dobrą wolę i podpiszę z nim umowę najmu żeby 
mógł wystąpić o wykup mieszkania 

Pan Józef Drozdowski –czy wszystko jednorazowo?

Pani Radca Prawny Agnieszka Litke –wszystko jednorazowo 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –Pan Leszek to rozumie 

Pani Burmistrz – zapraszam do urzędu zrobimy taką ugodę i jak Pan zapłaci będzie umowa 
najmu 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –możemy oddalić uchwałę 

Radny Hlib – słuchajcie Rada Miejska musi podjąć uchwałę w lewo lub w prawo bo nas wiąże 
terminarz 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –termin już dawno przeszedł informując zainteresowanego 
będzie rozpatrzona później 

Radny Hlib –ustawa o samorządzie terytorialnym mówi jasno, że skarga musi być rozpatrzona 
na najbliższym posiedzeniu Rady Miejskiej 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –nie na najbliższym tylko w terminie  30 dni a 30 dni  już 
dawno minęło a w tym czasie był informowany Pani mecenas 
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Pani Radca Prawny Agnieszka Litke –dobrze Pani mówi 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –ale tutaj mamy inna kwestię czy w tym momencie możemy 
tutaj w związku  z tym, że pewne rzeczy ustaliliśmy uzgodniliśmy to dlatego nie chcielibyśmy 
teraz podejmować uchwały takiej czy innej chcielibyśmy ją oddalić 

Pani Radca Prawny Agnieszka Litke –trzeba się zabezpieczyć  żeby Pan wyraził  zgodę, że 
Rada rozpatrzy tą skargę po tym jak będzie wiadomo 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –tak po tym protokole uzgodnień. Panie Krzemień czy Pan 
bo Pan skierował skargę do Rady Miejskiej czy w tym momencie zgadza się Pan aby Rada Miejska 
do tej uchwały powróciła w terminie po tych protokołach uzgodnień po tej propozycji  którą 
dzisiaj ustaliliśmy możemy tą uchwałę oddalić i wrócić do niej po jakimś czasie? Tak

Pan Leszek Krzemień –tak

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –dziękujemy,  czyli  będziemy  czekać  razem  z  Panem  na 
rozwiązanie tego całego problemu i oczekujemy, że sprawa zostanie załatwiona. Pan Kaliciński 
proszę

Radny Kaliciński – ja nie wiem ma być podjęta skarga zasadna bądź nie zasadna na dzisiaj jest  
nie zasadna ta skarga i wszystko 

Radny Wilk – a kto powiedział, że nie 

Radny Kaliciński –bo jest nie zasadna według tego co rozmawiamy jest zasadna>?

Przewodnicząca Rady Miejskiej –a widzi Pan możliwość żeby jednak wszystko było ok

Pani Burmistrz – a to jest jakby inny temat 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –nie jest inny temat

Pani Burmistrz –załatwić sprawę a skarga czy jest zasadna na Burmistrza czy nie jest zasadna. 
Burmistrz jest zły bo broni interesu gminy a Pan jest dobry bo nie płaci gminie 31 tys. 

Radny Kaliciński –składam wniosek o wycofanie tej uchwały 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –radny Mazuro proszę

Radny  Mazuro –  odnośnie  tego  wniosku  to  wyprzedził  mnie  Pan  radny  Kaliciński  bo  ja 
chciałem ten wniosek postawić aby wycofać tą skargę z obrad dzisiejszej sesji ale po tej trudnej 
dyskusji  chciałbym  mieć  nadzieję  że  Pan  Krzemień  dotrzyma  tych  deklaracji  które  składa 
publicznie, bo my jako radni pamiętacie składaliśmy i strażom i innym, że gdy się znajdą takie 
potrzeby to my tego dotrzymamy i my pieniądze w budżecie znajdziemy ja nie mówię o straży 
powiem  o  srodze  w  Sielsku  przecież  wiecie  jak  ta  droga  się  w  Sielsku  rodziła  najpierw 
schetynówka potem Marszałek a tą drogę zrobiliśmy ze swoich pieniędzy i pewnych zobowiązań 
dotrzymujemy i myślę, że jeżeli bo to jest poważna suma to ktoś powie 30 tys. Mówi Pani o 
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kosztach  sadowych a  z  5  tys.  Pewnie  dojdzie  kosztów sądowych to  się  okaże,  że  Pan z  38 
przyniesie do gminy to są poważne sumy i nie wiem czy się kredyt dostanie czy jakoś się załatwi 
to jest pan strona spełni Pan te wymogi i  my strona jako radni nie powiem, że rozjemcy ale 
słyszeliśmy, że Pani Burmistrz zadeklarowała tą wolę wykazała, że Panu pomorze jakoś ten temat  
mieszkania rozwiąże, bo to co Pan Kaliciński mówił Pani Burmistrz jest właścicielem mieszkań 
czy tam gospodarzem i to jest dziwne,  że ktoś tam uchyla się i  nie płaci dlatego dobrą wolą 
byłoby wpłacić sto złotych, dwieście, sto pięćdziesiąt nie mam więcej tyle mogę zapłacić a takie 
nie płacenie rok czy dwa lata to można się naprawdę zdenerwować i się nie dziwę, że Burmistrz 
jako właściciel  podejmuje te kroki bo my naprawdę domagamy się eksmisji  tylko tutaj  mamy 
przykład, że ten temat jakoś czy na nam się uda rozwiązać. Pani Burmistrz my tam mamy chyba 
większych dłużników my mamy zobowiązań na 2 miliony nie tylko czynszowych 

Pani Burmistrz –realizują ugody 

Radny Mazuro –tych zadłużeń obywateli to my mamy sporo i nie chcę czekać ale 60 tys. są te  
długi ja nie znam cyfr bo z 2005 to my wiemy jakie były przyjmowane to wtenczas było 60 tys.  
zadłużenia na mieszkaniach to dzisiaj jakbym pomyślał, że nic nie jest zrobione to tam będzie 
teraz ze stówa to tylko urząd finansowy wie i burmistrzynie o tym wiedzą myślę, że wycofanie 
tego projektu kończy temat na dzisiaj 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dobrze przechodzimy do głosowania, kto jest za wnioski 
obu radnych o wycofanie tego projektu uchwały? Kto jest za wnioskiem radnego Kalicińskiego 
proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych, głosowało: 
Za – 12 
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Wniosek został przyjęty
Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję ogłaszam 10 minut przerwy 
 

- 10 minut przerwy -

Przewodnicząca Rady Miejskiej – radni otrzymali książeczkę w której jest sprawozdanie tutaj 
zawarte w tej chwili przedstawię uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wydania 
opinii dotyczącej sprawozdania Burmistrz Węgorzyna z wykonania budżetu za rok 2009. Komisja 
w składzie  Urszula  Głod -  van de Sanden Przewodnicząca,  Janusz Jarosz i  Mieczysław Kus 
członek pozytywnie opiniuje sprawozdanie Burmistrz Węgorzyna z wykonania budżetu za 2009 r. 
opisuje tutaj liczby planowane, wykonane, przeczytam tylko ostatnie zdanie biorąc powyższe pod 
uwagę  skład  orzekający  postanawia  jak  na  wstępie  pozytywnie  zaopiniować  sprawozdanie 
niniejsza opinia ze względów formalnych zawiera informację o gospodarce finansowej w ramach 
budżetu nie stanowi oceny wykonania budżetu a jedynie sprawozdania z wykonania budżetu z 
wykonania  budżetu  przeprowadzona  pod  kontem  prawidłowości  przeprowadzenia  tego 
dokumentu  w  podpisie  przewodnicząca.  proszę  teraz  przedstawienie  stałych  komisji 
wypracowanych  na  posiedzeniach  komisji  mamy  ją  na  druku  nr  13  w  związku  z  tym,  że 
Przewodniczącej  Komisji  Rewizyjnej  dzisiaj  nie  ma  usprawiedliwiona  nieobecność  a  Państwo 
radni i sołtysi dostali w materiałach ten druk nr 13 i się już zapoznali więc uważam, że opinia  
została już przedstawiona. Punkt drugi podjęcie uchwały w sprawie udzielenia lub nie udzielenia  
absolutorium Burmistrzowi Węgorzyna z tytułu wykonania budżetu za 2009 rok druk nr 14 ale za 
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nim  do  tego  przejdziemy  również  chciałabym  zwrócić  uwagę,  że  Komisja  Rewizyjna 
wypracowała  wniosek  w  sprawie  udzielenia  Burmistrzowi  Węgorzyna  absolutorium  z  tytuły 
wykonania budżetu za rok 2009 odczytanie wniosku który stanowi załącznik 12 do niniejszego protokołu  
ten wniosek również był badany przez RIO która to w uchwale wydała pozytywna opinię dla tego 
wniosku również przeczytam tutaj jedno sformułowanie, które jest zawarte w uchwale wniosek 
Komisji  Rewizyjnej  w części oceny merytorycznej wykonania zadań budżetowych nie podlega 
opiniowaniu  przez izbę do oceny wykonanych zadań uprawniona jest  wyłącznie  Rada.  Teraz 
szanowni Państwo proszę o dyskusję na temat wykonania budżetu. Radny Mazuro proszę

Radny Mazuro – z tego wynika, że radni się zapoznali z opiniami a ja zanim zakończę swoje  
wystąpienie  chciałbym  nawiązać  do  wykonanych  zadań,  bo  pod  względem  formalnym, 
rachunkowym budżet jest zrobiony prawidłowo. Księgowość jest zrobiona wzorcowo to już tak 
na wyrost ale u nas te budżety są szczegółowe my ten budżet w ciągu roku żeśmy dostosowywali 
z różnych potrzeb z różnych przyczyn ja wykazałem, że 32 razy żeśmy uchwały wprowadzali  
zmieniali Pan Adam się dopatrzył 36 ale niektóre to były uchwały formalne. Wydatki głównie są 
realizowane w oświacie co w naszym budżecie stanowi 36 % i z tego też chcę dopowiedzieć, że 
trzeba zauważyć, że wydatki na oświatę w roku 2009 wynoszą 4 046 000 a otrzymana subwencja 
4 843 000 czyli zostaje na 96 tys. na inne wydatki związane ogólnie mówiąc z oświatą czyli ta 
subwencję dostajemy to starcza to tylko na płacę i pochodne z płacami a resztę co Burmistrz 
realizuje  to  jest  już  z  naszych  dochodów.  Pomoc  społeczna  4  300000  dlatego  na  komisji 
mówiłem, że to jest już poważna cyfra w finansach dla opieki społecznej bo pomylić się to ludzka 
rzecz  ale  w  pieniądzach  to  niebezpiecznie.  Inwestycje  mimo,  że  są  duże  22 853 000  ale  w 
ubiegłym roku było 3 476 000 i  zmalały o 623 tys.  wiemy nie  weszło to zadanie  rozbudowa 
oczyszczalni ścieków to jest do wytłumaczenia ale wydatki z rokiem ubiegłym zmalały. Tą opinię  
otrzymali wszyscy radni i w aktach ono jest dochód na jednego mieszkańca wyniósł 991 zł wzrósł 
w stosunku do roku ubiegłego 9,33 zł i można by było przejść tak optymistycznie, że ten budżet  
żeśmy dostosowywali na tej sesji żeśmy się sprzeczali często jaka ten budżet zrealizować  i został 
on wykonany i można by przejść do porządku dziennego ale ja nie będę głosował przeciwko 
udzieleniu  ale  też  nie  mogę  jednoznacznie  powiedzieć,  że  wszystko  było  dobrze  bo  sposób 
realizacji tego budżetu to dla mnie był bardzo niezadawalający bo jeżeli po sali moje nazwisko jest 
wyzwane Mazuro cos tam miesza i zainteresowane strony mi coś tam wrzucają a ja nie jestem 
osobą prywatną dla  osób innych,  podejmujemy uchwały czasami wniosek  stawia  radny i  jest  
przegłosowany przechodzimy dalej  trudno jak ja słyszę, że znowu coś tego i  zaraz prasa nas  
opisze to sposób powoływania dyrektora odwoływania kierownika taką sobie opinię zrobiliśmy 
jakby ktoś powiedział oszołomy nie zasłużyliśmy na to budżet jest zrobiony powiedzmy bardzo 
dobrze słupki są dobre wyniki dobre my w trakcie dyskusji zgodziliśmy się na zmianę niektórych  
uchwał i te uchwały różnie przechodziły i poprawialiśmy projektu uchwał i ten sposób realizacji  
jest niezadawalający ja nie będę głosował przeciw ale zobaczę jak dyskusja się potoczy

Przewodnicząca Rady Miejskiej – radna Kamińska proszę

Radna  Kamińska -  powiem  tak  popieram  to  co  powiedział  Janek  słupki  Pani  Elu  super 
natomiast forma realizacji tego wszystkiego a to co powiedział tutaj radny dotyka nas wszystkich i  
nie podobało mi się to, że bardzo często przetargi które powinny być tańsze są droższe i nagle 
stawiało się nas pod bramka dodajecie bo jak nie to będzie to czy to nie jest właściwa forma Pani  
ja utrzymywała przez cały rok to jest jedna sprawa. Druga rzeczy które są robione są robione źle 
już  dzisiaj  na  sesji  padło  kilka  uwag  gdzie  prosiliśmy  wcześniej  aby  ta  sprawa  była  dograna 
załatwiona  uczciwie  okazuje  się,  że  dalej  się  ciągną  pewne  sprawy  i  teraz  będziemy  znowu 
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dodawać pieniądze które już raz daliśmy więc sposób realizacji zadań i inwestycji w gminie nie są  
według mnie prawidłowo robione po prostu nie jest sprawa przemyślana tylko pod publikę jest  
coś idzie a później się okazuje, że dokładamy. Droga Sielsko bardzo mnie to bolało, że zostaliśmy 
postawieni pod mur, że nagle bierzemy wszystko ze swoich bo i tka radni przegłosowali bo jeżeli  
dostaniemy to bierzemy to potem się okazuje, że nie dostajemy bierzemy z pieniędzy swoich i tak  
jest z niejedną inwestycją Orlik druga inwestycja która Pani poprowadziła i dzisiaj się niektóre 
rzeczy  kłócą  z  tym co jest  robione  po prostu  nie  podoba  mi się  sposób przeprowadzania  i  
przetargów nawet po drugie dobieranie osób te nazwiska ciągle więc tak 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –kto jeszcze z Państwa radnych? Radny Kaliciński 

Radny Kaliciński - … że radna Kamińska mówi, że nie potrzebne to czy tamto nie potrzebny 
Orlik nie potrzebna kanalizacja 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –ale tu nie była mowa, że nie potrzebne  

Radny Kaliciński –na ostatniej sesji było podjęcie kredytu z banku kto był przeciw to się wiąże 
z kanalizacją w Runowie w Połchowie 

Radna Kamińska – a to już wiem skąd plotka, że ja byłam przeciwko kanalizacji w Runowie 

Radny Wilk – a kto był przeciwny temu 

Radny Kaliciński –to nie jest plotka po prostu byliście przeciwko 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –ale  to  nie  dotyczy  tamtego  budżetu,  ja  zrozumiałam 
wypowiedź radnej i się przychylam do niej, że sposób przeprowadzania i wyłaniania oferentów z 
przetargu nie jest taki jak ogólnie funkcjonuje. W większości gminach jest tak, że mamy kosztorys  
i w przetargu wyłania się firmę bo firmy się biją i starają o pracę i składają oferty często mniejsze  
niż te pieniądze w budżecie czyli gmina korzysta a u nas nie pamiętam może nie było takiego 
abyśmy zaoszczędzili, zawsze dokładamy i te 710 to tez można było zrobić taniej nie dokładając i  
to nie jest przeciwko oczyszczalni tylko takiej metodzie a te 710 już byśmy mieli na co innego na 
przykład świetlicę w Ginawie. Radny Hlib proszę

Radny Hlib – koledzy prawie w pół do dziewiątej przejdźmy do meritum sprawy jeżeli mamy 
rozmawiać to na temat wykonanego budżetu a nie róbmy sobie wycieczek personalnych 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –Pani Burmistrz proszę

Pani  Burmistrz –  Wysoka  Rado  ja  przed  głosowaniem  zwyczajowo  dyskusja  się  trochę 
humorystycznie  zaczęła  ale  budżet  wykonany  i  ja  mam podsumowanie  dosłownie  10  minut 
poproszę o wysłuchanie. Poroszę Państwa chciałabym przedstawić taka krótką ocenę budżet nie 
będę tego tak szczegółowo omawiać bo jest to napisane ale dochody za 2009 rok wzrosły do 
kwoty ponad 20 mln a w 2008 mięliśmy 18 mln. Jest mały budżet a dochody wzrastają i wzrastają  
również zadania należy również podkreślić duży wzrost dochodów ze sprzedaży mienia. W tym 
miejscu  chcę  podziękować  mojej  zastępczyni  która  nadzoruje  pracę  wydziału  nieruchomości 
ponieważ  cały  ten  ogrom  pracy  spoczywa  na  tym  wydziale  i  to  wszystko  zostało  dobrze 
wykonane  i  uzyskaliśmy  kwotę  do  budżetu  ponad  700  tys.  z  samych  mieszkań  uzyskaliśmy 
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dochód z tych 33 mieszkań 199 tys. najdroższa działka jaka sprzedaliśmy w ubiegłym roku  to 
była ta w Ginawie po wydobycie żwiru za kwotę 160 tys. średnia cena gruntu pod budownictwo 
mieszkaniowa  w  gminie  wyniosła  37,  11  zł  w  mieście.  Następnie  proszę  Państwa  polityka  
podatkowa bo to jest ważne jakie uchwalamy podatki i ile mamy do kasy gminy i kolejny już rok  
jest ta polityka ulgowa dla  naszych mieszkańców nadal radni uchwalą podatki  według stawek 
poniżej górnych stawek wzrost tylko przyjmujemy podatków tylko inflacje a z tytułu niższych 
podatków mamy niższe subwencje i to w tym roku dużo straciliśmy na subwencjach.  Przejdę 
teraz do inwestycji  bo one są  najważniejsze  więc  w 2009 wykonano boisko Orlik  i  tutaj  nie  
jednokrotnie była mowa po co komu Orlik nawet niektórzy czekali żeby przetarg się nie odbył, 
dzisiaj  cieszy  się  Orlik  dużym powiedzeniem i  mieliśmy Orlik  za  1 100 000  i  zmieściliśmy w 
standardzie określonym przez Ministra i dotacji dostaliśmy 666 a następnie wykonaliśmy chodnik 
Węgorzynko,  remont  drogi  Sielsko,  rozbudowę  oświetlenia  w  Mielnie  podpisaliśmy  z 
Marszalkiem umowy na oczyszczalnię ścieków oraz na 23 place zabawa złożyliśmy wnioski o 
dofinansowanie inwestycji   przebudowa drogi w Gardnie, aglomeracja pierwszy etap, również 
zleciłam zadanie rozbudowa sieci wodociągowej Cieszyno tereny rekreacyjne również jest drugi 
etap projektowania aglomeracji Połchowo – Runowo również proszę Państwa trwały prace nad 
podłączeniem  do  sieci  Gościsława  tej  bardzo  drogiej  hydroforni  oraz  przejęcie  świetlicy  w 
Ginawie to wszystkie zadania inwestycyjne zakończone w ubiegłym roku bądź rozpoczęte aby w 
tym  roku  je  zakończyć.  Powtórzę  tylko  za  przewodniczącym,  że  za  2009  rok  wykonano 
inwestycję  na  kwotę  ponad 3  mln  to  jest  93  % planowanych  wydatków w tym ze  środków 
własnych prawie mln więc to nie jest tak, ze przejadamy te pieniądze jak co niektórzy mówią jest 
mln zł w inwestycjach ponad 800 tys.  jest  w spłaconych kredytach za ubiegły rok ja  już tak  
dokładnie  nie  pisałam  ale  pamiętam,  że  jest  taka  kwota.  Do  najważniejszych  inwestycji  w 
ubiegłych latach to zaliczam rozpoczęcie gazyfikacji, przebudowę drogi powiatowej Runowskiej,  
który będzie realizował powiat

Przewodnicząca  Rady Miejskiej –Pani  Burmistrz  co  to ma do rzeczy  ze  sprawozdania  za 
tamten rok? przecież my ani złotówki nie wydaliśmy w tamtym roku 

Pani Burmistrz – ja mówię ogólnie które poprawią rozwój gminy i aglomeracja pierwszy i drugi  
etap to są inwestycję które ras licujemy kolejnego roku ale one zadecydują o rozwoju gminy w 
przyszłych latach. Kolejny rozdział osiw ta i wychowanie ja uważam, że ten rok jest udany dla 
oświaty  zapadły  decyzję  bardzo ważne o utworzeniu  punktów przedszkolnych w Sielsku  i  w 
Mieszewie  na  podstawie  likwidowanych  szkół  i  na  ten  cel  pozyskaliśmy  70  tys.  złotych  na 
modernizację tych obiektów z funduszy unijnych na punkty przedszkolne. Również oceniam, że 
te trzy  szkoły z przedszkolami  w Sielsku w Mieszewie  i  Cieszynie  to jest  aktualny  stan bazy 
oświatowej również należy podkreślić,  że w ubiegłym roku zapadła decyzja o likwidacji  Biura 
Obsługi Szkół i za finanse odpowiadają dyrektorzy. Oświata i wychowanie w budżecie stanowi 
najwięcej  36%  w tym subwencja  5  mln  i  dopłacamy  577  tys.  przypomnę  tylko,  że  w  2008 
dopłacaliśmy  400  tys.  koszty  oświaty  wzrastają  jakby  po  za  naszą  wolą.  W  ubiegłym  roku 
zapewniliśmy miejsca  w przedszkolu  dla  wszystkich  chętnych dzięki  przesunięciu  zerówki  do 
oddziałów 6 latków w szkole była to decyzja słuszna i nie miałam żadnych skarg od rodziców, że  
jakieś dziecko nieostało przyjęte. Oceniam rok 2009 realizację zadań jako dobry. Szczególnie tu 
wymienię  z  korzyścią  dla  mieszkańców  przejęcie  od  firm  zarządzania  majątkiem  gminnym 
kotłownie  i  lokale  komunalne  przejęcie  ma  spowodować  sprawniejsze  przeliczenia  usunięcie 
błędnych procedur które dopiero teraz wychodzą i oszczędności w kosztach realizacji tych zadań. 
Pozytywnie oceniam pozyskanie terenów pod budownictwo mieszkaniowe w kierunku Drawska 
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przejęłam aktem  notarialnym  na  mienie  komunalne  uważam,  że  to  była  decyzja  słuszna  na 
początku radni nie byli chętni

Przewodnicząca Rady Miejskiej –absolutnie co tez Pani mówi na Drawsko chcieliśmy przejąć 
chodziło o Łobeskie
 
Pani  Burmistrz –  również  w  tamtym  roku  postanowiłam  przeznaczyć  pod  budownictwo 
mieszkaniowe ok. 1 ha w kierunku Łobza to są te tereny które do tej chwili były użytkowane 
przez ogrody działkowe i w kierunku Łobza powstaną domu mieszkalne.  Również w tamtym 
roku zamknęłam procedurę opiniowania podziału terenu na osiedlu 40- lecia pod funkcje drogi, 
oświetlenie i miejsca postoje i w tym roku jest już zlecony podział do tej pory osiedle nie miało 
uporządkowanego podziału geodezyjnego stąd nie mogliśmy zrobić oświetlenie ani dróg. Bardzo 
wysoko oceniam zaktywizowanie  wsi  dzięki  funduszom sołeckim, mieszkańcy dostali  większe 
pieniądze co też zachęca wieś do działania, udział w imperiach i poprawienie estetki,  również 
dobrze  oceniam remont  lokali  mieszkalnych  na  ponad  400  tys.   w  roku  2008  wykonaliśmy 
remonty na około 100 tys. jest to kwota którą na pewno odczuli mieszkańcy poprzez poprawienie 
warunków mieszkaniowych i w tym jest remont kapitalny Kopernika 11 pierwszy etap również 
chciałam podkreślić duże zaangażowanie dyrektorów szkół na pozyskiwanie funduszy unijnych, 
również pozyskanie przez organizacje poza rządową dużych środków a szczególnie OSP przy 
współpracy urzędu OSP pozyskuje fundusze, urząd pisze wniosek a OSP składa. Chciałabym 
tutaj Wysokiej Radzie podziękować za współpracę w roku 2009 tak jak wynikało ze sprawozdania 
187 uchwal podjętych zgodnie a czasami w wielkich bólach te uchwały zostały podejmowane ale  
chcę podziękować i myślę, że ten rok równie  będzie dobry, dziękuję

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –dziękujemy,  czy  Państwo  radni  mają  jakieś  wnioski  do 
sprawozdania? przechodzimy do głosowania. Głosujemy nad wnioskiem Komisji Rewizyjnej a 
ten  wniosek  jest  o  udzielenie  absolutorium,  kto  z  Państwa  radnych  jest  za  udzielenie  
absolutorium Burmistrzowi Węgorzyna z tytuły wykonania budżetu gminy za rok 2009 kto jest za  
proszę o podniesienie reki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych, głosowało: 
Za – 3
Przeciw - 6
Wstrzymało się - 2
Wniosek nie został przyjęty
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –przechodzimy  do kolejnego  punktu  sesji  odpowiedzi  na 
wnioski i zapytania radnych oraz na interpelację zgłoszone na poprzednich sesjach 

Sołtys Sławska – Pani Burmistrz jest taka sprawa teraz będą malowane pasy chyba i trzeba by 
było w jakich odległości od skrzyżowania w dwóch miejscach namalować te pasy ustalić z Panem 
Makarskim 

Pani  Burmistrz –  odpowiedzi  na  interpelacje  Pan  Zdanowicz  znamy  sytuację  bo  już  nas 
informował Ośrodek Pomocy Społecznej i ja uważam, że tym Panem powinna się zająć rodzina 
w ramach obowiązków dzieci wobec rodziców i tutaj mieszkają dzieci w pobliżu więc Ośrodek 
ma podjąć  działania  do zmobilizowania  opieki  nad  ojcem.  Pani  Saczyńska  Iwona  pracuje  w 
przedszkolu zatrudnienie nauczycieli  należy do dyrektorów szkół i tutaj będzie o zatrudnienie 
Pani  Saczyńskiej  na  nowy  rok  szkolny  zadecydowała  Pani  dyrektor  Runowa  Pani  dyrektor 
Śmigielska. Orlik żeby zmienić umowy zlecenia tutaj muszę się przyjrzeć sprawie bo instruktorzy 
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są w ramach takiego programu ministerialnego i mamy zwrot 50 % za zatrudnienie instruktorów i 
tam nie wiem czy są jakieś ustalone warunki. Następnie Sparta acha dlaczego jest zamykany Orlik 
jak jest mecz Sparty dla mnie również jest to niezrozumiałe bo co ma jedno do drugiego są to  
wyraźne żądania policji i ZPN o zamknięciu zamykania Orlika na czas rozgrywania meczów na 
stadionie i ja już chciałam zrobić coś takiego, że jak młodzież wejdzie już na Orlik tam jest to po 
prostu zamknąć Orlik na czas gr4ania meczu i niech sobie tam grają i nowi już nie wchodzą i nie  
wychodzą ale nie można już to przećwiczyliśmy dla mnie jest to również głupi przepis ale Pani 
prezes twierdzi i policja, że musimy spełnić te wymogi. Sulice wysepka, że tam zalegają śmieci 
więc to będzie do załatwienia sprawdzimy i jak posprzątamy to również będą śmieci za jakiś czas i 
tak w kółko. Boisko Orlik chodziło o to aby hala była tutaj nieodpłatnie zimą hala jest w gestii 
Pani dyrektor Gimnazjum jest opracowany grafik i odpłatność za halę i uważam, że tak jak to  
funkcjonuje każdy kto korzysta z hali wnosi jakieś niewielkie opłaty i po prostu nie będziemy tego 
zmieniać i Orlik bez prądu tak jak powiedziałam jest awaria musi być usunięta. Okazuje się że 
Instalacja  elektryczna  jest,  wszystkie  lampy  są  na  jednym  kablu,  który  jest  prowadzony  od 
gimnazjum  i  ten  kabel  został  uszkodzony  w  czasie  budowy  gimnazjum  podczas  wylewania  
fundamentów i wszystko działało do momentu jak to się mówi zmęczenia materiału i po prostu 
padł ten kabel teraz mamy taką sytuację, że jak są imprezy na górne płycie  majówka i musieliśmy 
szybko dokopać się do tego kabla i musieliśmy zrobić tam szybką naprawę musieliśmy szybko 
ściągać samochód z energetyki i badać pod ziemią gdzie jest uszkodzenie. Drawska spadki napięć 
tutaj będziemy korespondować z Enea o ustalenie przyczyn i to jest w gestii Enea w każdym razie  
plan modernizacji sieci eklektycznej tamten rok to Strzelecka z tego co pamiętam i ulica Podgórna 
także  przekażemy  na  piśmie  szefom  Enea.  Promenada  usunięcie  topoli  w  tym  roku 
wyczerpaliśmy limit na usuwanie drzew zostały usunięte drzewa w parku i tutaj przy pomniku i  
będą nowe zasadzenia. Sparta chodzi o koncesje i ogrodzenie boiska więc tutaj termin mamy do 
sierpnia  ja  już  poleciłam  naszemu  konserwatorowi  wykonanie  brakujących  przęseł  i  w  tym 
terminie  będzie  to  wykonane.  Pan  radny  Kaliciński  hydranty  w  Runowie  Państwowa  Straż 
Pożarna w Runowie robiła kilka miesięcy temu przeglądy hydrantów w całej gminie i jeden i drugi 
operator dostali zalecenia od Państwowej Straży Pożarnej i po prostu sprawdzimy czy to zostało 
już  w  ramach  zleceń  wykonane.  Pan  radny  Kołodyński  znak  drogowy  na  drodze  gminnej 
zabezpieczeni drogi promenada pachołki i one były tam dwa czy trzy lata i zostały wyrwane z  
kawałkami asfaltu na złom także się teraz zastanawiam się jak zabezpieczyć tą promenadę aby 
samochody tam nie wjeżdżały chyba pachołki betonowe tam postawie bo po prostu na niektóre 
samochody nie ma sposobu i było by dobrze jakby ktoś widział na promenadzie samochód i  
spisał numery rejestracyjne. Oświetlenie na drzewku to już nie świeci ale jeszcze wisi a oświetlenie  
zdejmował Pan Sugier  i  nie  wiem czemu tego nie  zdjął.  Projekt  samochodu za ile  wszystkie 
wnioski  są  przedstawione  na  naszej  stronie  i  jak  dobrze  pamiętam wszystkich  jest  860  i  nie  
pamiętam czy to jest tylko na samochód czy tez na wyposażenie jest samochód i wyposażenie tak 
jest wniosek jest złożony. Muzyka w pomieszczeniach Hadesu za taki incydent chyba wypada 
tylko przeprosić a gospodarzem jest młodzież jest  też opiekun tego Hadesu i zwrócimy tutaj 
uwagę. Radny Hlib drogi gminne naprawy już z Panem Makarskim na remonty bieżące naprawy 
dróg i zaczniemy najpierw od Mieszewa i będziemy te drogi już systematycznie naprawiać. Droga 
do Gardna ja rozumiem, że chodzi o słupki i przypuszczam, że ktoś ukradł znak drogowy na 
złom i tak zostało. Radny Kłosiński tablice sprawa zostanie przekazana na stanowisko i zostaną 
zakupione. Pani radna Kuźmińska rozliczenia po administratorze tu chodzi o wszystko tak?

Przewodnicząca Rady Miejskiej – a szczególnie chodzi o te nadpłaty 
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Pani  Burmistrz –  proszę  Państwa  w związku  z  tym,  że  to  jest  duża  operacja  przejęcie  po 
administratorze i uzgodniłam z Panem Jóźwiakiem, że jak zakończę a już jest koniec marca a na 
Koniec marca jest już bilans i jest wszystko zaksięgowane kierownik przedstawi raport z przejęcia  
będą wszystkie  sprawy opisane i  postaramy to przedłożyć na  sesję  majową.  Kopernika  gaz i 
termomodernizacja więc na ten rok jest zaplanowany remont drugiej połówki i chcę powiedzieć,  
że został już przeprowadzony przetarg i przetarg wygrał Pan Śliwa i niedługo powinien wejść na 
plac budowy natomiast gaz i termodernizacja w ogóle się zastanowiłam czy jest sens przechodzić 
na  gaz.  Osiedle  40-lecia  i  program termo do których wspólnoty  zapraszam i  jeżeli  wejdą  to 
program się uda jeżeli nie to program nie będzie realizowany i tutaj na bieżąco są spotkania ze  
wspólnotami. Przed świętami właściciele dostali pisma szczegółowo przedstawiające program z 
dwoma załącznikami załącznik pierwszy to jest koszt na każdego właściciela jego udział do spłaty 
w kosztach termo spłacany przez 10 lat i drugi załącznik korzyści jakie będą mieli w opłatach po 
przejściu na gaz w wyliczeniu opłat za centralne ogrzewanie i za ciepłą wodę i umówiliśmy się, że  
po świętach będą zebrania i zebrania się odbywają i miałam już zebrania ze wspólnotą Jutrzenka. 
Sprawa wygląda w ten sposób, że spółdzielnia mieszkaniowa Jutrzenka dostała propozycje od 
gazowników żeby przyłączyć się do Runowskiej wtedy oni odpadną od naszej kotłowni i wtedy 
spółdzielnia CIS po złożeniu wniosku o przyłącze również dostała propozycję od gazowników 
włączenia się do sieci w ulicy Runowskiej  więc odpada kolejny odbiorca i na dzień dzisiejszy 
zostajemy z naszą dużą kotłownią dla trzech wspólnot czyli ta która jest w naszym bloku 10,12,14 
Atut czyli dwie klatki kolejowe i chyba Stokrotka tam gdzie mieszka Pan Nowacki i nie wygląda 
to za ciekawie ponieważ w tym momencie koszty kotłowni zatrudnienie 5 palaczy w systemie 24 
godzinnym znacznie  wzrosną  jeżeli  teraz  jest  4,16  za  m  2  to  obawiam się  tak  jak  mówiłam 
wspólnocie, że może to wzrosnąć do 5 zł albo więcej więc tutaj jak to się mówi nie mamy tęgich 
min bo może być to co w Resku, że wszyscy zaczęli się odłączać i po czterech latach wszyscy  
przeszli na gaz bo nikt nie chciała kupować ciepła z drogiej kotłowni 

Pan Józef Drozdowski – a mam pytanie Spółdzielnia Jutrzenka 

Pani Burmistrz –tak tam gdzie Pan mieszka Panie Józku, bo nie była Pan na zebraniu i Pani 
prezes będzie robiła jeszcze jedno zebranie bo nie było quorum było tylko kilka Pań ale tak jak 
mówiła Pani prezes jest rozważany ten wariant aby oni się włączyli do ulicy Runowskiej bo są po  
prostu  blisko  sieci  a  nie  kupowali  ciepła  z  naszej  kotłowni.  Także  to  jest  wszystko w toku 
zobaczymy jak to się ułoży. Pan Staroś sprawa remontu drogi w Sulicach mamy to w planie na 
ten rok dwie drogi w Sulicach, zatwierdziłam już plan remontów dróg na ten rok i Pan Leszek już  
działa. Proszę Państwa Kopernika schodek i ja była ostatnio. Proszę Państwa mamy na Sulicach 
dwa gospodarstwa i te gospodarstwa nie są podłączone do sieci mają studnie i w tych studniach 
pojawiła się bakteria coli i właściciele walczą przy pomocy PUWiS dostali środki do dezynfekcji 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –jak to są głębinowe to dziwne aby tam cola była 

Pani Burmistrz –po prostu są za blisko obornika. Pan sołtys Mielna jak będzie fotoradar to 
faktycznie na tej drodze tez pojadą na Mielno.  Sołtys Runowa kosze na stacji  chodzi tam na 
peronach, to przekażemy do PKP. Sprawa tej studni to dzwoniłam do prezes i oni będą robić te  
studnie. Na jubileusz robili wymienili ten tłok i wymienili tą klapkę. 

Radna Kamińska – powiem tak jako, że jest to mój teren tak samo zrobili w Kraśniku, że wody 
nie było po ich odjeździe także tak samo było w tym, także to co PUWiS to Pani moje zdanie zna 
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Pani Burmistrz –Pani radna ja pojechałam do Kraśnika jak oni zrobili  tą studnię i chciałam 
wypróbować jak ona działa i złamałam 

Radna Kamińska –czy ja mam złe wiadomości?

Pani  Burmistrz –nie,  bo  ja  była  u  sołtysowej  i  mówię  sołtysowa  zepsułam studnię.  Sołtys 
Runowa wsi tablicę  do wymiany dobrze generalnie  Runowo wieś wymiana tablic.  Pani sołtys 
Kraśnika studnia będzie my naprawiać i Pan Szymko pożary i cieszę się, że padła ta interpelacja  
bo ostatnio przez ostatni tydzień jak słyszałam te syreny to wykłócałam się z Komendantem 
Policji  Powiatowej  w  Łobzie  ponieważ  zażądam od nich  informacji  o  bezpieczeństwie  i  jak 
pamiętam do urzędu jeszcze chyba ani razu nie złożyli informacji o stanie ppoż i zobaczymy ile 
razy  wyjeżdżała  Państwowa  Straż  do  pożarów  a  ile  razy  nasza  gminna  Komendant  Paluch 
twierdzi, że oni tez powinni co jakiś czas wyjechać do pożarów Komendant mówi nie on musi 
czekać bo pożar będzie w Łobzie i wygląda to tak, że my mamy natłuczonych wyjazdów i zaraz 
będziemy przenosić pieniądze bo jest wyczerpany limit na pożary pamiętajcie, że podnieśliśmy 
strażakom stawkę 15 zł za godzinę za rozpoczęcie i już poleciłam Panu Paluchowi, że cofamy 
uchwałę bo jakoś dziwnie każda godzina zaczyna się minuta czy piec minut czy dziesięć i leci 15 
zł i tu nie ma się co śmiać bo robotnik zasuwa na budowie za 8 zł a nasi strażacy i ostatnio 
miałam telefony aby wyłapać tych co podpalają. Pokłóciłam się z Komendantem Powiatowym 
bo ostatnio  był  pożar  chyba  w sobotę  czy  w niedzielę  za  suszarnią  w Runowie  zapaliło  się 
kawałek trawki i zjechały się dwie trawki i telefon zaraz Pani Burmistrz kawałek trawki się pali 
może dwa kroki dwie straże Runowo i Węgorzyno 

Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  p.  Szymko –  a  się  paliło  tam  chyba  z  godzinę 
przejeżdżałem i żadnej straży nic i na cmentarzu byłem i sołtys Sielska był i mówię, że się pali i  
żadnej straży nikogo nie ma i za chwilę syrena i sołtys poleciał i jedna straż druga straż gdzie  
godzinę się tam paliło 

Pani Burmistrz –także to jest  duży problem i  ja  zażądam takiej  informacji  od Komendanta 
Powiatowego na sesje i zobaczymy jak gasi Państwowa Straż a jak gasi gmina my mamy większe  
koszty wyjazdów do pożarów niż Państwowa Straż i to chyba wszystkie interpelacje. 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  czy  wszyscy  dostali  odpowiedzi  na  interpelacje?  To 
przechodzimy do punktu informacje Przew3odniczącej Rady o działaniach podjętych w okresie 
międzysesyjnym chciałabym poinformować, że 30 marca brała udział 31 bo 30 jedna nie odbyło 
Zgromadzenie Członków Unii Miast i Gmin Dorzecza Regi byłam reprezentantem gminy teraz w 
poniedziałek  26  w Koszalinie  jako  delegat  gminy  Węgorzyno  byłam zjeździe  stowarzyszenia 
Gmin Polskich  Euroregionu Pomerania proszę  żeby korzystać  z ich środków,  że  jest  bardzo 
łatwo trzeba by było to rozpropagować w śród szkół co mogłam to powiedziałam, bo szkoły 
mogą nawet na wymiany młodzieży również i na różne żeby aby tylko w programie było kilka 
punktów, że cos razem z przedstawicielami Niemiec coś robimy czy bierzemy udział w konkursie  
czy w jakiś zawodach i chciałam tez poinformować iż 17 kwietnia była w Warszawie i w imieniu  
Rady Miejskiej złożyłam hołd poległym ofiarom w katastrofie jest odpowiedni wpis w księgach 
kondolencyjnych w kilku miejscach i w pałacu prezydenckim i w belwederze w imieniu własnym i 
Rady Miejskiej

Pani Burmistrz –i chyba wszystkich mieszkańców  
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Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –tak,  Rada  Miejska  jest  przedstawicielem  mieszkańców. 
Byłam również z radną Kamińską. Chciałabym również przypomnieć, ze do jutra jest składanie 
oświadczeń majątkowych więc czekam na osoby które jeszcze nie złożyły i to chyba wszystko z 
informacji  przechodzimy do wolnych  wniosków i  komunikatów.  Czy  ktoś  jeszcze  z  Państwa 
chciałabym cos zakomunikować? Nie ma. Punkt wyczerpany. Zamykam XLI sesję Rady Miejskiej  
w Węgorzynie i dziękuję. 

Protokół  sporządzono  w  1  egzemplarzu,  zawiera  44  ponumerowanych  stron  oraz  12 
załączników. Na tym protokół zakończono i podpisano.

Przewodnicząca Rady Miejskiej
          Monika Kuźmińska

Protokołowała:
Anna Adamów
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